
|     SAYI: 44704 Aralık 2022 Pazar

Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası inşaat sektörü 
temsilcilerinin yer aldığı 7 No'lu Meslek Grubu üyeleri, 
inşaat sektöründe yaşanan gelişmeler ve sektör 
sorunlarını dile getirmek üzere bir araya geldi. Toplantının 
açılış konuşmasını yapan Çanakkale Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Üyesi Şakir Kutluay sektörün 
yaşadığı sorunlara dikkat çekerek yeni imar alanlarının 
açılması gerektiğini aksi takdir konut almanın imkânsız 
hale geleceğini söyledi. Kutluay, “Belediyelerin aldığı; 
otopark ücretleri, yeşil alan paraları, proje onay harcı ve 
katkı payları konut fiyatlarını artırıyor. Yeni imar 
alanlarının açılması müteahhitlere rantiye değil, 
Çanakkalelilere ucuza konut yapılacak şantiye demektir. 
Önümüzdeki 10 yıl gözetilerek, derhal ve acilen yeni imar 
alanları açılmalıdır. Mevcut imar alanlarında arsa payı 
karşılıkları çok yüksek; bu oranların tüm tarafları memnun 
edecek seviyelere çekilmesi gerekiyor. Aksi takdirde şu 
anki fiyatlarla orta ve dar gelirli kentlilerimizin konut sahibi 
olma imkânı kalmamıştır” dedi. 

Ak Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Çanakkale`ye 24`ü hemşire, 130`u tıbbi 
sekreter olmak üzere toplamda 208 sağlık personeli 
alımı yapılacağını duyurdu. Turan, "İlimizde çeşitli 
branşlarda çalışmak üzere 208 sözleşmeli sağlık 
personeli alınacak. Adaylar KPSS puanlarına göre 
tercihlerini 5 Aralık`a kadar ÖSYM internet sitesi 
üzerinden yapabilecekler" diye belirtti.

Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi Müdürü Alper Altınok, 
OSB'de devam eden çalışmaları değerlendirdi. Çanakkale'de 
sütten peynire, etten balığa, sebzeden meyveye sayısız gıda 

ürününün işlenip paketlenerek pazarlanmasına olanak sağlayacak 

Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi'nin (OSB) Müdürü Alper 
Altınok, “Ezine OSB'de firmalarımızın bir an önce yatırıma geçmesi 
için çalışıyoruz. Burada üretilen ürünlerin daha kolay yurtdışına 
çıkması, Avrupa'ya çıkması, hem bölge için, hem de burada üretim 
yapacak firmalar için çok büyük avantaj” dedi.

Bugün hala bir OSB daha
kuracak kadar talep var!

YENİ İMAR ALANLARI AÇILMAZSA 
KONUT ALMAK İMKANSIZLAŞIR!
“Yeni İmar Alanlarının Açılması Müteahhitlere Rantiye Değil, Çanakkalelilere Ucuza Konut Yapılacak Şantiye Demektir”

Başkan Çağlayan'dan Semizoğlu'na Cevap : 

Kızmayız 
Sayın 

Başkanım 
Kızmayız!

İŞ-KUR Müdürü 
Verileri Açıkladı: 

Çanakkale'de 
İŞSİZLİK 

DÜŞTÜ! Köşe yazıları sayfa 3'de

İyi Parti Kulislerinden Notlar, 
Rıdvan Uz'un Alternatifi Benim

Üç Harflilere Sahip Çıkalım!

Çanakkale'ye 208 
sağlık personeli alınacak, 
Son Başvuru 5 Aralık

2023 BÜTÇESİ 450 MİLYON TL
Çanakkale İl Özel İdaresi 2023 yılı bütçesi 
450 Milyon TL olarak belirlendi.

İYİ Partili Burak Kunt
“Dedik ki, Siz Yapın Oyları da 
Siz Alın Ama Kabul Etmediler!”
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Baro Başkanı 
Hande Keskin 
Akşener ile buluştu

Kalıcı Yaz Saati 
Uygulaması 
İnadından Bir An 
Önce Vazgeçin 5
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AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, A Haber Ankara Temsilcisi Murat Akgün'ün 
sorularını yanıtladı. Çanakkale'ye yapılan yatırım ve 
projelere de dikkat çeken Turan; “Çanakkalemiz tarihimizin 
emaneti, Cumhuriyetimizin önsözü, çok farklı bir kent, çok 
kıymetli bir kent. Sadece köprü değil, yakın zamanda 
tünellerimiz vardı Küçükkuyu rampalarında, onu açtık. 
Troya-Assos isimli tünellerimiz oldu, harika bir yatırım. 
Gıda OSB'si, Jeotermal OSM, Küçükbaş OSB. Muazzam bir 
OSB'leşme başladı, harika yatırımlar yapılıyor. 
Çanakkalemiz yeni dönemin parlayan yıldızı olmaya 
devam edecek” dedi.
1915 Çanakkale Köprüsü, Çanakkale Organize Sanayi 
Bölgesi ve Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi gibi 
yatırımlara değinen AK Parti Grup Başkanvekili ve 
Çanakkale Milletvekili Bülent Turan; “Zaman zaman 
basında görüyorum, araç çok mu geçiyor az mı geçiyor 
tartışması oluyor, tam aksine şu an Çanakkale'ye olan 
borcunu köprü ödemiş durumda. Kırk yıldan beri 
Çanakkale Merkez'de dolmayan OSB doldu artık; Ezine 
Gıda OSB'si doldu artık, Biga OSB büyüyor artık” dedi.

“Köprünün bölgeye kattığı büyük bir 
değer var”
“Köprüden sonraki Çanakkale'de muazzam bir tarım, 
turizm, sanayi gelişmesi var” diyen Turan; “O köprünün 
bölgeye kattığı büyük bir değer var, araç sayısı sonraki 
mesele, o zamanla artacaktır ama köprünün bölgeye 

katmış olduğu ekonomik değer bambaşka bir hale getirdi. 
Arsa fiyatları değerlendi, tarlalarımız değerlendi gibi. Fakat 
200 TL biliyorsunuz geçiş, aslında çok büyük rakamlar 
değil, dolara kıyasla biliyorsunuz daha da makul rakamlar, 
bir de çok büyük bir yatırım, herhangi bir köprüden 
bahsetmiyoruz; dünyanın en uzun asma köprüsü, 
dünyanın diyorum Türkiye'nin demiyorum, muazzam bir iş. 
O yüzden fiyat konusu Bakanlığımızın meselesi. Tabiki biz 
isteriz Çanakkale'ye özel bir şey yapılabilir mi, bunu 
tartışalım. Bakanlığımızın mutlaka bir değerlendirmesi 
olacaktır, bu değerlendirmeyi zamanla tartışacağız, 
konuşacağız ama Çanakkale Köprüsü'nün bölgeye katma 
değer ürettiğini söylemek isterim” şeklinde konuştu.

“Çanakkalemiz yeni dönemin parlayan 
yıldızı olmaya devam edecek”
Çanakkale'nin yeni dönemin parlayan yıldızı olmaya 
devam edeceğini kaydeden Bülent Turan; “Çanakkalemiz 
tarihimizin emaneti, Cumhuriyetimizin önsözü, çok farklı 
bir kent, çok kıymetli bir kent. Sadece köprü değil, yakın 
zamanda tünellerimiz vardı Küçükkuyu rampalarında, onu 
açtık. Troya-Assos isimli tünellerimiz oldu, harika bir 
yatırım. Gıda OSB'si, Jeotermal OSM, Küçükbaş OSB. 
Muazzam bir OSB'leşme başladı, harika yatırımlar yapılıyor. 
Çanakkalemiz yeni dönemin parlayan yıldızı olmaya 
devam edecek” dedi.

Çanakkale İl Özel İdaresi 2023 
yılı bütçesi 450 Milyon TL olarak 
belirlendi.
İl Genel Meclisi Başkanı Nejat 
Önder yaptığı açıklamada, “İl 
Genel Meclisi Kasım ayı bütçe 
görüşmeleri bugün İl Genel 
Meclis Başkanı Nejat Önder 
Başkanlığında İl Genel Meclis 

Üyeleri, İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Celil Sezgin ve 
ilgili birim müdürlerinin katıldığı toplantı ile 
tamamlandı. 450.000.000 TL olan İl Özel İdaresi 2023 
yılı bütçesi Çanakkale'mize hayırlı olsun” dedi. 
450 milyon TL olan 2023 yılı bütçesinden Mali Hizmetler 
Müdürlüğü'ne 57.011.000 TL, İlçe Özel İdarelerine 
7.528.000 TL, Basın Yayın Halkla İlişkiler Müdürlüğü'ne 
12.627.000 TL, İnsan Kaynakları Eğitim Müdürlüğü'ne 
135.380.000 TL, Yazı İşleri Müdürlüğü'ne 555.000 TL, 
Emlak İstimlak Müdürlüğü'ne 21.840.000 TL, İmar 
Kentsel İyileştirme Müdürlüğü'ne 3.515.000 TL, Ruhsat 
Denetim Hizmetleri Müdürlüğü'ne 65.000 TL, Sağlık 
İşleri Müdürlüğü'ne 39.831.000 TL, Tarımsal Hizmetler 
Müdürlüğü'ne 3.780.000 TL, Yol Ulaşım Hizmetleri 
Müdürlüğü'ne 71.151.000 TL, Yatırım İnşaat 
Müdürlüğü'ne 44.016.000 TL, Destek Hizmetleri 
Müdürlüğü'ne 22.346.000 TL, Yapı Kontrol 
Müdürlüğü'ne 90.000 TL ödenek ayrıldı.

Çanakkale'de Muazzam bir OSB'leşme Başladı

İŞ-KUR Müdürü Açıkladı: Çanakkale'de İşsizlik Düştü!
İşsizliğin Çanakkale'de düştüğünü belirten İş-Kur 
Çanakkale İl Müdürü Mehmet Uğur Yavuz; ''Çanakkale iş 
üreten bir şehir, bunun sayılara da yansıdığını görüyoruz. 
İşsizlik sayıları anlamında çok ciddi azalış olduğunu 
Çanakkale'de söylememiz mümkün.'' dedi.
2022 yılında İŞKUR'a ait veriler ışığında ile işsizlik 
rakamlarını basınla paylaşan ve değerlendiren İş-Kur 
Çanakkale İl Müdürü Mehmet Uğur Yavuz; ''Biz 2022 yılında 
15375 açık iş ilanı almışız, bu sene için çok çok iyi bir sayı 
bu, daha önceki yıllara oranlarsak, 2020'nin yüzde 50 
üzerindeyiz. Daha bu 11.ayın verilerini söylüyorum. 12. Ayda 
üstüne gelecektir. Benim bir iddiam vardı hatırlarsınız, 
daha öncede konuşmuştuk. Çanakkale iş üreten bir şehir 
diye, bunun sayılara da yansıdığını görüyoruz. Aynı şekilde 
8879 kişiyi özel sektörde İşkur aracılığı ile işe yerleştirmişiz. 
Yani bu ilanlarımızı, 8879 kişi işe yerleştirerek bir kısmını 
en azından, karşılamışız, bir kısmını da karşılayamamışız. 
Dolayısı ile ürettiğimiz her işe de eleman temin 
edememişiz. Buradan bunu anlıyoruz.'' dedi.

''4 işe yerleştirmeden 1'i yükseköğretim 
mezunu''
Kurumuna ait kadın istihdamı ve yükseköğretim mezunu 
istihdamının altını çizen Yavuz; ''Kadın yerleştirme 
sayılarımız enteresan, 3564 hanımefendiyi işe 
yerleştirmişiz. Ocak-Kasım döneminde 2022 yılında, yine 
aynı şekilde yükseköğretim mezunlarından 1954 kişi İşkur 
aracılığı ile işe yerleştirtilmiş, bu da nerdeyse her 4, işe 
yerleştirmeden 1'i yükseköğretim mezunu anlamına gelir 
ki biliyorsunuz daha önceki yıllarda İşkur işe 
yerleştirmeleri ile ilgili bize gelen bir eleştiri de vardı. Daha 

fazla nitelik gerektirmeyen işlere yerleştirme yapılıyor. 
Ama nitelik gerektiren işlerle ilgili ilanlar çok fazla olmuyor 
şeklinde bir eleştiri vardı bize de gelen, buna herhalde 
cevabi nitelikte bir performans 2022 yılı için Çanakkale 
çalışma iş kurumu gösterdi diyebiliriz.'' diye ekledi.

''Takip ettiğimiz yıllardaki en düşük 
sayıya ulaşmış durumdayız''

Çanakkale'de işsizliğin verilerle düştüğünü ifade eden 
Yavuz; ''Yine çok ilginç bir veri paylaşmak istiyorum. Şu 
anda bizde 40153 kişilik kayıtlı bir iş gücü var. Bu kayıtlı iş 
gücünü şöyle anlatalım. Yani İŞKUR'a kayıtlı olanların 
tamamı değil, bizde İŞKUR'a kayıtlı olan 150 bin kişi var 
ama kastettiğimiz şey şu, şu anda aktif olarak bizde, işlem 
yapan, iş takip eden, kişi sayısı, bunların kayıtlı işsiz sayısı 
ise 16729 bu takip edilen dönemlerin en düşük sayısı yani 
şu anda işsizim diyen sayısı 16729 bu her anlamda, 
söylüyor. Takip ettiğimiz yıllardaki en düşük sayıya 
ulaşmış durumdayız. Bu manada da işsizlik sayıları 
anlamında çok ciddi azalış olduğunu Çanakkale'de 
söylememiz mümkün.'' dedi.

2023 BÜTÇESİ 
450 MİLYON TL

Çanakkale'ye 208 sağlık personeli alınacak, Son Başvuru 5 Aralık
Ak Parti Grup Başkanvekili ve 
Çanakkale Milletvekili Bülent Turan, 
Çanakkale`ye 24`ü hemşire, 130`u tıbbi 
sekreter olmak üzere toplamda 208 
sağlık personeli alımı yapılacağını 
duyurdu. Turan, "İlimizde çeşitli 
branşlarda çalışmak üzere 208 
sözleşmeli sağlık personeli alınacak. 
Adaylar KPSS puanlarına göre tercihlerini 5 Aralık`a kadar 
ÖSYM internet sitesi üzerinden yapabilecekler" diye 
belirtti.

Ak Partili Turan sözlerine şu şekilde devam 
etti, "Sağlık Bakanlığı`mızın son açıkladığı 
kadroyla ilimizde eksik olan kadrolara 
personel alınmasına karar verildi. İlimizde 
çeşitli branşlarda çalışmak üzere 208 
sözleşmeli sağlık personeli alınacak. 
Adaylar KPSS puanlarına göre tercihlerini 5 
Aralık`a kadar ÖSYM internet sitesi 

üzerinden yapabilecekler. Milletvekilimiz Jülide 
İskenderoğlu`yla birlikte Çanakkalemize ve 
hemşerilerimize hayırlı olmasını temenni ediyor; esenlikler 

diliyoruz. Sağlık Bakanlığı tarafından Çanakkale iline, 
hemşire, ebe, tıbbi sekreter, fizyoterapist, çocuk gelişimci, 
diyetisyen, psikolog, sağlık fizikçisi, ağız diş sağlığı 
teknikeri, çevre sağlığı teknikeri, diş protez teknikeri, 
diyaliz teknikeri, eczane teknikeri, evde bakım teknikeri, 
ilk ve acil yardım teknikeri, laboratuvar teknikeri, ortopedi 
teknikeri, patolojik anatomi teknikeri, röntgen teknikeri, 
yaşlı bakım teknikeri, ilk ve acil yardım teknisyeni, röntgen 
teknisyeni, endüstri mühendisi, şoför, büro personeli gibi 
çeşitli branşlarda toplam 208 sözleşmeli sağlık personeli 
alımı yapılacak" sözlerine yer verdi.
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Türk halkının bugün ekonom�k 
yönden en temel sorunu hayat 
pahalılığıdır. Dolar ve enflasyonun 
yükselmes�, doğal olarak temel gıda 
maddeler� fiyatlarının yükselmes�ne 
neden oluyor. Zeng�n� fak�r� herkes 
bu durumdan ş�kayetç� evet küresel 

anlamda çok büyük b�r kr�z�n �ç�ndey�z kabul ve �nanıyorum k� 
bugünler� de aşacağız. Lak�n bu yapısal sorunları öncel�kl� hale 
get�r�p konuşmak ve çözümler üretmek yer�ne kraldan çok 
kralcıların yarattığı “düşmanlarla” kavga ett�r�l�yoruz. Bugün o 
“düşmanların sözcüsü” Gıda Perakendec�ler� Derneğ� Başkanı, 
BİM CEO'su Gal�p Aykaç, z�nc�r marketlere yönel�k eleşt�r�lere 
�syan ederek, “Bre ahlaksızlar, s�zlere bundan sonra s�z�n 
tonunuzda cevap vereceğ�m b�les�n�z” yanıtını verd�. Aykaç'ın 
haklı olduğu ama dozunu kaçırdığı konuşmasında k� d�kkat 
çeken bölümler� yazının sonunda paylaşacağım. 
BİM, A101, ŞOK g�b� marketler son 20 senede görece yaşanan 
stab�l enflasyonun en büyük destekç�ler�d�r. B�nlerce şubeye 
resm� k�ra, on b�nlerce �nsana maaş ödüyor ve tüm satışlarına fiş 
kes�yorlar. Yaşanan fiyat artışının sebeb� fırsatçılık değ�l, 
bozulan fiyatlama denges�d�r.
Mal�yet artışının üzer�nde zamlar var mı var. Ama bolca para 
basıp, para dağıtıp, asgar� ücrete zam yapacağız dersek 
karşılığında zamlar gel�r ve alım gücümüz de düşer. Ocak 
ayında yapılacak asgar� ücret zammının üzer�nden b�r ay 
geçmeden para �le aldığımız her şeye zam olarak yansıyacak 
yan� kaşıkla gelecek kepçeyle g�decek.  Pandem�yle beraber 
b�z dah�l tüm ülkeler bastıkları paranın bedel�n� enflasyon olarak 
ödüyor. Evet bu yöntem o gün gerekl�yd� ama artık 
sürdürüleb�l�r değ�l, basarım parayı, çözer�m kr�z� metodu b�r 
yere kadar g�d�yor maalesef.
Kaldı k� memlekette 25 sene önce BİM yoktu. Geçm�ş dönem 
bakkal ve marketler�n �nsafsızca yaptığı fiyatlamaları b�lm�yor 
muyuz! BİM nasıl sıfırdan kuruldu da yaklaşık 80 m�lyar TL 
g�b� rekor b�r p�yasa değer�ne ulaştı. Almanya'da k� ALDİ ve 
LİDL z�nc�r marketler�nden �lham alıp onlardan başarılı oldular.
Ayrıca Türk�ye'n�n en başarılı loj�st�k firması da bu ş�rketlerd�r. 
Aynı gün sabah aynı saatte aynı ürün Çanakkale'n�n Yen�ce 
�lçes� ve Tuncel�'n�n Çem�şgezek şubes�nde satılıyor. Ürünlere 
er�ş�m eş�tl�ğ� bas�t b�r olay değ�l. Oturup bakkal romant�zm� 
yapmaya benzemez bu �şler. Bu z�nc�r marketler�yle �lg�l� �lla 
b�r gündem�m�z olacaksa buralarda çalışan kardeşler�m�z�n 
maaş ve yaşam koşullarını �y�leşt�rmek �ç�n “yaptırımlarda” 
bulunmalıyız. B�r d�pnot. (Bu marketlerde çalışanların koşulları 

kes�nl�kle yeterl� değ�l ama bakkalda veya d�ğer marketlerde 
çalışanlarından çok daha �y� koşullara sah�pler…)
Son olarak sermaye sah�b�ne düşman olanlarla �lg�l� b�r şey 
daha söyley�p sözü Aykaç'a bırakacağım; “Kend� sah�p 
olmak �sted�ğ� şeyler� başkasında görünce k�n ve öfke duyan, 
“acaba ben hayaller�m� nasıl gerçekleşt�reb�l�r�m?” d�ye 
düşünmek ve çalışmak yer�ne bütün başarılı �nsanların 
dolandırıcı k�mseler olduklarına �nanma yolunu seçen �şe 
yaramaz k�mseler aslında sermayeye değ�l, sermaye sah�b�ne 
düşmandır!
Gıda Perakendec�ler� Derneğ� Başkanı, BİM CEO'su Gal�p 
Aykaç'ın açıklamasından öne çıkan bazı bölümler;
“…peyn�r� yumurtayı sadece sofrasında görüp peyn�rle 
yumurtayla �lg�l� yorum yapanlara, bu dünyayı s�ze yaşanmaz 
kılarım d�yecek kadar meselelerden b�r haber olan, depoyu basıp 
günlük tüket�m kadar b�le olmayan yağları halka dağıtırım d�yen 
�ş b�lmez yönet�c�lere, mağaza çalışanlarına söyley�n 
yönet�c�ler�n�ze bu �ş�n sonu kötü olacak, s�ze burada ekmek 
yed�rtmey�z' d�yen yerel yönet�c�lere, z�raatten haber� olmayan 
İstanbul Z�raat Odası başkanına, FETÖ terör örgütüyle b�z� 
tehd�t eden part� l�derler�ne söyleyecekler�m�z var.
Bu ülken�n güzel �nsanları s�zler�n yalanlarına h�çb�r şek�lde 
�t�bar etmed�ler. Bu süreçte o bahsed�len z�nc�r marketler� d�ye 
altı ç�zerek söylenen 3 harfl�ler d�ye b�zler� farklı yere koyan ve 
koymaya çalışan, Müslüman olduklarını �dd�a eden bu �nsanlara 
söyleyecekler�m�z var. Lütfen aynaya baksınlar, kend�ler�n� 
göreceklerd�r. Bunların heps�nde art n�yet vardır, algı yönet�m� 
vardır. Bunlara tüket�c�m�z h�çb�r zaman karşılık vermem�şt�r.
“Şeker fiyatları, Türk�ye Şeker Fabr�kaları s�tes�n�n geçen sene 
bu zamanlardak� fiyatı, 50 k�logramlık çuval fiyatı 212 l�raydı. 
Bugün 950 l�ra. Bunun perakendedek� fiyat değ�ş�m�nden b�z 
sorumlu olamayız. Aşağı yukarı üret�m�n yarısı Türk�ye Şeker 
Kurumu'ndan, d�ğer yarısı da özel sektörden gel�yor. Ama doğru 
yönet�lemed�ğ� �ç�n geçen sene b�r özel sektör ş�rket�n�n 
sah�b�n�n bana söyled�kler�n� aynen tekrar etmek �st�yorum: “Bu 
senek� kadar h�çb�r zaman kar etmed�k.” Evet �şte spekülatör 
orada. B�z değ�l�z. Oraya bakmak lazım. Buradan b�r kez daha 
değ�nmekte fayda görüyorum. Eğer tedb�r alınmazsa süt ve et 
konusunda 2023, bu yıldan daha zorlu geçecekt�r. 
Bugünlerde süt hayvanlarının g�rd� mal�yetler� çok yüksek 
olduğu ve yeterl� fiyatı p�yasada bulamadığı �ç�n �nekler 
kes�me g�tm�şt�r. Bu kes�len �nekler�n de artık sonlarına 
gel�nm�şt�r. İneğ� keserek sadece sütü değ�l et� de kest�k. Et 
fiyatlarının da artacağın bugünlerde kulağımıza gel�yor.”

Milli Savunma Bakanı Hulusi Akar, Yunanistan'a 
gerginliği artıracak eylemlerden vazgeçmesi 
konusunda uyarıda bulunurken, "Kendinizi 
havalarda görmeyin" dedi. Bakan Akar, ayrıca 
terör koridoruna müsaade edilmeyeceğini 
vurgularken, "Pençe-Kilit Harekatı kapsamında 
491 terörist etkisiz hale getirildi." dedi.
Milli Savunma Bakanı Hulusi Akar, Yunanistan'a 
gerginliği artıracak eylemlerden vazgeçmesi 
konusunda uyarıda bulunurken, "Kendinizi 
havalarda görmeyin" dedi. Bakan Akar, ayrıca 
terör koridoruna müsaade edilmeyeceğini 
vurgularken, "Pençe-Kilit Harekatı kapsamında 
491 terörist etkisiz hale getirildi." dedi.
Milli Savunma Bakanı Hulusi Akar, "2023'e Doğru 
Şehir Buluşmaları" kapsamındaki programlar kapsamında, 
Çanakkale'de şehit aileleri ve gazilerle bir araya geldi.
Bakan Akar'ın konuşmasından öne çıkanlar şöyle:
Pençe-Kilit Harekatı kapsamında 491 terörist etkisiz hale 
getirildi. 
Hazırlanıyoruz. Ne zaman nerede ne yapmak gerekiyorsa 
TSK yapacak. Ve diyoruz ki burada TSK varken terörle değil 
Türkiye Cumhuriyetiyle ş birliği yağın diye hatırlatıroruz.

'ATİNA GERGİNLİĞİ ARTIRICI 
SÖYLEMLERDEN VAZGEÇMELİ'
Yunanistan'la ilişkilerde gerçekn barış için, zenginliklerin 
paylaşılması için problemlerin diyalog yoluyla çözülmesi için 
diyalog çağrsısı yapıyoruz. Yunanistan'ın gerginliği artırıcı 
söylemlerinden vageçmesini söylüyoruz.

Bu bizim diyalog çağrımız bu bir zafiyet değildir. 
Hakkımızı arayacağız diyoruz. Birtakım 
söylemlerden dolayı ayaklarınızı yerden kesmeyin. 
Belli siyasiler ortamı geriyorlar. Beyhude silahlanma 
gayretleri var. Diyoruz ki Yunanistan'daki bazı 
siyasetçiler bunu görüyorlar ve ikaz ediyorlar. 
Diyoruz ki bunlara kulak verin. Ege'nin zenginlerini 
adil biçimde paylaşalım. Türkiye'nin bir tehdit değil, 
Türkiye güçlü bir müttefiktir.
Ortadoğu'da ve Orta Asya'da tüm kardeş ülkeler için 
tüm gayreti gösteriyoruz. Türkiye güçlü, caydırıcı, 
gen nüfuslu bir ülke. Bu coğrafyada ayakta 
kalabilmek için güçlü olmak zorundayız. Parti olarak 
AK Parti kurulduğu günden bu yana çok önemli 
adımlar attı. Güçlü Türkiye için yapılması gerekenler 

var, çalışmak lazım. Yarın değil bugün. Ülkemizle ilgili 
yaptıklarımız sadece 85 milyonu ilgilendirmiyor.
Erdoğan'dan sosyal medya mesajı: Dijital terör devletin 
güvenliğine tehdit oluşturuyor
Türkiye Yüzyılı vizyonuyla çalışmalarımızı sürdürmemiz 
lazım. Ben şuna inanıyorum ki Çanakkaleli hemşehrilerimizin 
dualarıyla bakanlık olarak aşamayacağımız sorun yok. Bu 
toprakların bize vatan olması için emeği geçenlere saygılarımı 
sunuyorum. Tüm şehitlerimize Allah'tan rahmet diliyorum. 
Bu operasyondan dolayı yaralı askerlerimiz var, onlara acil 
şifa diliyorum.
Görev yapmakta olan tüm arkadaşlarımı alınlarından 
öpüyorum.
Hepinizi saygıyla selamlıyorum. Yarın değil, şimdi.
Bakan Muş açıkladı! İhracatta en yüksek aylık değere ulaşıldı

Üç Harflilere Sahip Çıkalım!
Belk� l�nç y�yeceğ�m ama konuşmak �ster�m. 

İyi Parti Kulislerinden 
Notlar, Rıdvan Uz'un 
Alternatifi Benim

- Akşener, Çanakkale'ye kadar gelm�şken ne başka 
b�r programa katıldı ne de �l başkanlığı b�nasını 
z�yaret ett�. “Sadece Ünal Çet�n �ç�n geld�m” 
ded�. Akşener belk� de Rıdvan Uz'a net b�r mesaj 
vermek �sted�, “alternat�fin var kend�ne gel…”

İYİ Part� Çanakkale Merkez İlçe Başkanlığı kongres� önces� 
yapılan delege seç�mler�nde �k� l�ste yarıştı. Part� tabanı ve 
üst yönet�m�n�n karşı karşıya geld�ğ� seç�mde kaybeden 
Rıdvan Uz ve ek�b� oldu. Genel Başkan Yardımcısı Uz'a 
yakın b�rçok �s�m ve İl Başkanı Selahatt�n Yıldızlar, beled�ye 
mecl�s üyeler� Burak Kunt ve D�dem Güner delege olarak 
seç�lemed�. Ortaya çıkan bu tablo mevcut merkez �lçe 
başkanı Necat� Gapran'ın karşısına yen�l�kç�ler�n adayı 
olarak çıkan Hasan Alper Akkoca'nın adaylıktan çek�lmes�ne 
sebep oldu. Ortaya çıkan tablo s�yaset�n önce sahada sonra 
masada yapılması gerekt�ğ�n�, gelenekç�ler�n �ç�nde yer 
almadığı b�r projen�n hayata geç�r�lemeyeceğ�n kanıtı oldu.
İy� Part�de bu ve b�razdan anlatacağım gel�ş�meler yen� b�r 
sonucu doğurdu. İy� Part� sadece Rıdvan Uz'un part�s� değ�l. 
Uz, düne kadar kend�s�n� seven, sevmeyen herkes�n g�d�p 
�cazet alacağı b�r �s�md� �sted�ğ�n� �l başkanı, �sted�ğ�n� �lçe 
başkanı seçt�r�yordu artık öyle değ�l. Gelenekç�ler� yanına 
alanın kazanacağı b�r tablo ortaya çıktı. Önümüzde �l 
kongres� var Uz'a yakınlığıyla b�l�nen mevcut �l başkanı 
Selahatt�n Yıldızlar'ın da üstü ç�z�lecek.
Uzun süred�r “mağduru oynayan” Gökçeada Beled�ye 
Başkanı Ünal Çet�n gelenekç�ler�n ve “mağdurların” adayı 
olarak part� �ç�nde “Rıdvan Uz'un alternat�fi ben�m!” ded�. 
Bunun sadece söylemle olmayacağını b�ld�ğ� �ç�n güç 
göster�s� de yapması gerek�yordu. Genel Başkan Meral 
Akşener �le her aradığında görüştüğünü, �sted�ğ�nde b�r araya 
geld�ğ�n� paylaştığı fotoğraflarla gösterd�. En büyük mesaj 
�se Akşener'�n Gökçeada'ya, Ünal Çet�n'�n oğlunun düğüne 
katılması oldu. Bu fotoğraf Uz ve ek�b� �ç�n oldukça can 
sıkıcıydı…
Akşener, Çanakkale'ye kadar gelm�şken ne başka b�r 
programa katıldı ne de �l başkanlığı b�nasını z�yaret ett�. 
“Sadece Ünal Çet�n �ç�n geld�m” ded�. Akşener belk� de 
Rıdvan Uz'a net b�r mesaj vermek �sted�, “alternat�fin var 
kend�ne gel…”
Rıdvan Uz �le Ünal Çet�n'�n arasının �y� olmadığı, mecbur 
olmadıkça b�r araya gelmed�kler�, tokalaşmadıkları b�l�nen 
b�r gerçek. Öyle k� Rıdvan Uz, davet ed�lmes�ne rağmen 
geçt�ğ�m�z günlerde yapılan Gökçeada �lçe kongres�ne b�le 
katılmadı! Bundan sonra ne olacak dersen�z, İy� Part�de artık 
tarafların netleşt�ğ�ne şah�t olacağız. Uz'a karşı olanların 
etrafında b�rleşeceğ� “ben de varım d�yen” Ünal Çet�n var 
artık, seç�m yaklaştıkça Çet�n daha fazla görünür olacak. 
Çet�n'�n etrafında merkez �lçe kongres� yapıldıktan sonra 
Necat� Gapran ve yönet�m�n�n de yer alacağını göreceğ�z. 
Son olarak Ünal Çet�n ve Rıdvan Uz �le �lg�l� kamuoyuna 
yansıyan �k� ayrı haber� paylaşarak b�t�rmek �ster�m. 

“Belediye Başkanının Yanında Neden 
Yüzlerce Gökçeadalı Yok”
Ünal Çet�n'�n geçt�ğ�m�z hafta ş�ddetl� hava koşullarından 
dolayı fer�bot seferler�n�n yapılamamasını “daha �y� b�r 
gem�” olsaydı yapılırdı d�yerek protesto ett�. Gem� maket�yle 
falan kom�k b�r görüntüydü açıkçası bar� güneş gözlükler�n� 
çıkarsaydın başkan! Çet�n'�n bu protestosunu Gökçeada esk� 
kent konsey� başkanı Muharrem Serttaş durumu şu soruları 
sorarak değerlend�rm�ş; “Gökçeada'nın nüfusu 14 b�n, adada 
5 mahalle, 9 köy bulunmakta ve toplam 14 muhtar var. 
Adada ell�den fazla s�v�l toplum örgütü var. Bütün s�yası 
part�ler�n �lçe teşk�latları var. Böyle öneml� b�r eylemde 
Gökçeada beled�ye başkanının yanında neden yüzlerce 
Gökçeadalı yok. Neden b�r muhtar yok neden Gökçeadalı b�r 
s�v�l vatandaş yok? İy� Part� Çanakkale ve Gökçeada 
arasında b�r sorun olduğu açık değ�l m�? Genel Başkan 
yardımcısı İlçe kongres�nde yok. Esnaf telefonla kapalı değ�l 
açıktan tehd�t ed�lerek kongreye çağrılıyor ancak �lçende 20 
k�ş� �le kongre yapıyorsun sank� sonun başlangıcı g�b�….

“Belki Çanakkale Seni İstemeyecek”
Aslen Balıkes�rl� olan Rıdvan Uz'a memleket�nden tepk�; 
Ege Gündem'�n köşe yazarı Tayyar Toprak, Uz'un Balıkes�r 
teşk�latını d�zayn etmeye çalıştığını �dd�a ederek; “Rıdvan 
Uz Ayvalıklı. Ne �ş�n var Balıkes�r'�n �ç�ne karışıyorsun. G�t 
Çanakkale'ye. Belk� Çanakkale sen� �stemeyecek. Herkes 
kend� koltuk sevdasına düştü. Sen Balıkes�r'e karışma. Çek 
el�n� Balıkes�r'den Rıdvan Uz. Balıkes�r'de ne �ş�n var. 
Toplumun sorunlarını d�le get�rm�yorsunuz. Sadece koltuk 
derd�ne düşmüşsünüz.”

Milli Savunma Bakanı Hulusi Akar, 
Çanakkale'de açıklamalarda bulundu
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“Yeni İmar Alanlarının Açılması Müteahhitlere Rantiye 
Değil, Çanakkalelilere Ucuza Konut Yapılacak Şantiye 
Demektir”
Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası inşaat sektörü 
temsilcilerinin yer aldığı 7 No'lu Meslek Grubu üyeleri, 
inşaat sektöründe yaşanan gelişmeler ve sektör 
sorunlarını dile getirmek üzere bir araya geldi. Toplantının 
açılış konuşmasını yapan Çanakkale Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Üyesi Şakir Kutluay sektörün 
yaşadığı sorunlara dikkat çekerek yeni imar alanlarının 
açılması gerektiğini aksi takdir konut almanın imkânsız 
hale geleceğini söyledi. Kutluay, “Belediyelerin aldığı; 
otopark ücretleri, yeşil alan paraları, proje onay harcı ve 
katkı payları konut fiyatlarını artırıyor. Yeni imar 
alanlarının açılması müteahhitlere rantiye değil, 
Çanakkalelilere ucuza konut yapılacak şantiye demektir. 
Önümüzdeki 10 yıl gözetilerek, derhal ve acilen yeni imar 
alanları açılmalıdır. Mevcut imar alanlarında arsa payı 
karşılıkları çok yüksek; bu oranların tüm tarafları memnun 
edecek seviyelere çekilmesi gerekiyor. Aksi takdirde şu 
anki fiyatlarla orta ve dar gelirli kentlilerimizin konut sahibi 
olma imkânı kalmamıştır” dedi. 
Düzenlenen toplantıda Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Üyesi Şakir Kutluay, Meclis Üyesi ve 7 No'lu 
Meslek Komite Başkanı Ersin Vural, Komite Başkan 
Yardımcısı Tekin Türköz, Komite Üyeleri Nevzat Küçükefe 
ve Şenol Yılmaz ile çok sayıda sektör temsilcisi hazır 
bulundu.

“ÇANAKKALE'NİN EN 
BÜYÜK PROBLEMİ 
KONUTTUR”
Toplantının açılış konuşmasını 
yapan Çanakkale Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Üyesi Şakir Kutluay; 
“Çanakkale'mizin nüfus artışına 
göre acil yeni konut alanlarına ihtiyaç var. Konut 
fiyatlarındaki pahalılığın sebebi inşaatçılarımız değil. Bu 
artışın birçok sebebi bulunuyor. İnşaat yapımı için gerekli 
olan malzemelerde yaşanan artışlar hepimizin malumu. 
Buna bir de bankaların kredi verirken ipe un serdiğini 
eklersek sektörümüz büyük bir çıkmazın ve daralmanın 
içinde yer alıyor. İnşaat sektöründeki en küçük bir 
yavaşlama ya da canlılık, doğrudan 160 sektörü birden 
etkiliyor. Merkezi yönetimin ekonominin lokomotifi olan 
inşaat sektörüne daha fazla önem vermesini bekliyoruz.

“ÇANAKKALE NÜFUS ARTIŞ ORANINDA 
TÜRKİYE GENELİNDE 14. SIRADA”
Çanakkale nüfus artış oranında, Türkiye genelinde 14. 
sırada yer alıyor ve birçok büyükşehirden daha hızlı 
büyüyor. 1915 Çanakkale Köprüsü ve tüneller gibi 
yatırımlar ve bu büyümenin hızlanmasıyla birlikte yeni 
konut yapımı kaçınılmaz ve vazgeçilemez bir ihtiyaç haline 
geldi. 

“BANKALAR KREDİ VERİRKEN YENİ 
GELİN GİBİ DAVRANIYOR”
Devletin zaman zaman yaptığı kampanya ve 
sübvansiyonların olumlu olduğunu söyleyen Yönetim 
Kurulu Üyesi Şakir Kutluay konuşmasının devamında; 
“Buna rağmen kampanyaların birilerinin eliyle 
kumpanyaya döndüğünü görüyoruz. Kamu Bankaları 2 
milyon Türk Lirasına kadar olan konutlar için konut kredi 
oranlarını, psikolojik sınır olan 0,99'a çekti. Ancak bu 
oranda kredi alınması neredeyse mümkün değil. Bankalar, 
oynamasını bilmeyen yeni gelin gibi “yerim dar” diyor. 
Yerini genişletiyorsun, bu sefer “yenim dar” diyor. Konut 
kredilerinde 250-300 bin gibi komik rakamlardan 
bahsediliyor. Yani bankalar Nasrettin Hoca'nın fıkrasındaki 
gibi “ipe un serdim' diyor.” 

“YENİ İMAR ALANLARI AÇILMAZSA 
KONUT ALMAK İMKANSIZLAŞIR” 
“Belediyelerin aldığı; otopark ücretleri, yeşil alan paraları, 
proje onay harcı ve katkı payları konut fiyatlarını artırıyor. 
Bu yapacağınız hamle müteahhitlere rantiye değil, 
Çanakkalelilere ucuza konut yapılacak şantiye demektir. 
Önümüzdeki 10 yıl gözetilerek, derhal ve acilen yeni imar 
alanları açılmalıdır. Mevcut imar alanlarında arsa payı 
karşılıkları çok yüksek; bu oranların tüm tarafları memnun 
edecek seviyelere çekilmesi gerekiyor. Aksi takdirde şu 
anki fiyatlarla orta ve dar gelirli kentlilerimizin konut sahibi 
olma imkanı kalmamıştır.” 

“SOSYAL KONUTLAR ALARM VERİYOR” 
Konuşmasının sonunda Çanakkale'de yaşanan sosyal 
konut soruna da değinen Kutluay; “Sosyal Konutlar Alarm 
veriyor. Çanakkale'de, deprem yönetmeliğine uygun 
olmayan, yıkılma tehlikesiyle karşı karşıya bulunan 
yüzlerce konut mevcuttur ve acilen dönüştürülmelidir. 
Bununla beraber Belediyemiz kat artışını tekrar gözden 
geçirmeli ve bu konuda Çevre ve Şehircilik Bakanlığına 
baskı yapmalıdır. Katılım sağlayan tüm sektör 
temsilcilerimize teşekkür ediyorum.” dedi.

YENİ İMAR ALANLARI AÇILMAZSA KONUT ALMAK İMKANSIZLAŞIR!

ÇTSO Heyeti TOBB Başkanı Rıfat Hisarcıklıoğlu'nu Ziyaret Etti

Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. 
Rıfat Hisarcıklıoğlu'nun makamında ziyaret etti.
TOBB İkiz Kulelerinde gerçekleştirilen görüşmede, 
TOBB Başkanı M. Rıfat Hisarcıklıoğlu, Çanakkale Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk 
Semizoğlu, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları Ersin 
Kahraman ve Murat Aydoğdu, Yönetim Kurulu Sayman 
Üye Turgay Kılıç, Yönetim Kurulu üyeleri Ahmet Çelik, 
Akın Yalman, Berkin Karaca, Deniz Tennioğlu, Şakir 
Kutluay, Volkan Temiz, Meclis Başkan Yardımcısı 
Armağan Aydeğer, Meclis Katip üye Saniye Öfekler 
Elmas, TOBB  Çanakkale İl Kadın Girişimciler Kurulu 
Başkanı Birce Bilici Şimşek, Genel Sekreter Sema 
Sandal ve Yönetici Asistanı Seval Akbulut hazır 
bulundu.

Rıfat Hisarcıklıoğlu'nun Tam Desteğini Aldık
  Ziyaretle ilgili bilgi veren Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk 
Semizoğlu; “Çanakkale iş dünyasının temsilcileri olarak en 
büyük gücümüz ve dayanağımız Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliğimiz ve TOBB Başkanımız Sayın Rıfat Hisarcıklıoğlu'dur. 
Üyelerimizin ticari faaliyetleriyle ilgili karşılaştıkları 
sorunları, görüşleri ve sektörleriyle ilgili iyileştirme 
önerilerini iletiyor ve takipçisi oluyoruz. Rıfat Başkanımız da 
sağ olsun taleplerimizle tek tek ilgilenerek konuyla ilgili en 
üst düzeyde lobicilik faaliyetleri yürütüyor. Bugün burada 
Yönetim Kurulu, Meclis ve Kadın Girişimciler Kurulu 
temsilcilerimizle beraber yeni dönemde hedeflediğimiz 
çalışmalarımız ve projelerimizle ilgili Rıfat Başkanımıza bilgi 
vererek görüş alışverişinde bulunduk. Üyelerimizden gelen 
talepleri bir kez daha birinci ağızdan TOBB Başkanımıza 
ileterek destek talep ettik. İş insanları olarak, güçlü ve etkili 
bir liderimizin olması bizlerin ileriye daha fazla güvenle 

bakmasını sağlıyor. Yeni dönemde üyelerimiz ve İlimiz için 
daha güzel işler ortaya koymak üzere TOBB Başkanımız 
Sayın Rıfat Hisarcıklıoğlu'nun tam desteğini aldık. Kendilerine 
gösterdikleri misafirperverlik ve hayırlı olsun temennileri için 
katılım sağlayan heyetim ve tüm üyelerim adına teşekkür 
ediyorum.
Rıfat Başkanımın bir lafı var. Çok doğru bir laf. Bizler 
Türkiye'nin en demokratik seçimleri ile seçiliyoruz. Gerek biz 
il, ilçe Oda, Borsaları, genel kurulumuzun sonrasında da 
Türkiye Odalar Borsalar Birliği'mizin Yönetim Kurulu ve 
Başkanı.  Çanakkale'nin adına yakışır şekilde demokratik ve 
nezih bir şekilde seçimlerimizi çok yüksek bir katılımla 
gerçekleştirdik. Yönetim Kurulumuzu oluşturduk. Bu dönem 
de istediğim arkadaşlarımla çalışma imkânı buldum. 
Önümüzdeki dönemde Odalar Borsalar Birliği'mizin Genel 
Kurulu var. Bu dönemde de Rıfat Başkanımla çalışmak benim 
için onur, gurur ve mutluluk olacaktır”. dedi.
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Çanakkale Emeklilikte Yaşa Takılanlar Derneği Yönetim 
Kurulu Başkanı Murat Çağlayan, Çanakkale Ticaret ve 
Sanayi Odası (ÇTSO) Başkanı Selçuk Semizoğlu'nun son 
meclis toplantısında EYT ve asgari ücrete yönelik 
söylemlerine ilişkin değerlendirmelerde bulundu.

Çağlayan 'Kızmayız Sayın Başkanım Kızmayız!' başlığı 
altında yaptığı yazılı açıklamasında, “ÇTSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Sayın Selçuk Semizoğlu'nun Kasım ayı Meclisinde 
yapmış olduğu 'Böyle bir emeklilik sistemi yok' söylemine 
katılıyorum” diyerek şu ifadeleri kullandı, “Asgari ücret ve 
civarında ücret alarak çalışanlar ki ortalama böyle çalışan 
sayısı Türkiye de %60 civarı… 2000 yılından sonra ve 
özellikle 2008 yılında yürürlüğe giren 5510 sayılı yasanın 
içinde düzenlenen aylık bağlama oranlarının ve ülke 
refahından verilen payın %28'lere kadar düşürülmesiyle, 
ayrıca fazla çalıştıkça ürettikçe, fazla prim ödedikçe düşen 
emekli maaşı sisteminin olması asgari ücret altında 3.500 
lira gibi sosyal yardım düzeyinde emekli maaşlarının 
bağlanmasına sebep oluyor. Aylık bağlanma oranlarının 99 
öncesi %70'lerin üzerinde olduğunu hatırlatmak isterim.
Evet hakikatten böyle bir emeklilik sistemi dünyanın hiç 
bir yerinde yok! Türkiye'de şu an ortalama emekli aylığı 
4.600 lira civarı. Yani bırakın açlık sınırını, asgari ücret 
altında! Böyle bir emeklilik sistemi, maaşı da yok! Ama 
hatırlatmak isterim ki bunun sebebi Emeklilikte Yaşa 
Takılanlar değildir! EYT onurlu bir hak mücadelesidir. EYT 
yaş değil adalet sorunudur. EYT işçidir, esnaftır, çiftçidir, 
memurdur. Yıllardır ülkesine en fazla primi ödemiş katma 
değer yaratmış, ayrıca bağlanan ve bağlanacak olan düşük 
emekli maaşlarıyla da mağdur edilmiş bir kitledir.

“ERKEN EMEKLİLİK GİBİ TALEBİMİZ 
ASLA SÖZ KONUSU DEĞİL”
Yıllardır bizlerin vermiş olduğu bu onurlu, namuslu hak 
mücadelesiyle, derneklerimizin ve federasyonun yapmış 
olduğu çalışmalarla sosyal güvenlik konusunda toplumda 
bir bilinç oluştu, herkes daha da bilinçlendi. Hakkına 
hukukuna daha fazla sahip çıkmaya başladı. Kısaca 
sorgulamaya başladı. Biz Emeklilikte Yaşa Takılanlar 

sadece 8.9.1999 öncesi bizlere tanınan hakların iadesini 
talep ediyoruz. Erken emeklilik gibi talebimiz asla söz 
konusu değil ve bugüne kadar da asla olmadı! Evrensel 
Hukuk kurallarına da aykırı bir biçimde geriye alehte 
işletilen 4447 sayılı kanunun mağdurlarıyız. Bunu da 
vermiş olduğumuz haklı mücadeleyle muhalefetinden 
iktidarına kabul ettirdik ve süreç bu güne geldi.

“AYNI FİKİRDEYİZ, BÖYLE BİR 
EMEKLİLİK SİSTEMİ OLMAZ!”
Kızmayız sayın başkanım size kızmayız çünkü aynı şeyi 
söylüyoruz sizinle: Böyle Bir emeklilik sistemi olmaz! Bütün 
vermiş olduğumuz beyanatlarda söylüyoruz. Emeklilik 
sistemimize köklü bir çözüm gerekli, yoksa herkes bir gün 
yaşa takılacak, sorunlar devam edecek. Kimsenin derdi 
emeklilik yaşı düşsün değil. Zaten şu an Türkiye'de 
emeklilik yaşı 65. Madem emeklilik bu yaşta olacak, 
gelecek kuşaklar için bunun alt yapısını da oluşturmak 
gerek. Yoksa bizlerin çocukları da düşük emekli 
maaşlarıyla yaşa takılacak! Sorunlar daha da artacak, 
çalışan da işveren de daha fazla sıkıntı yaşayacak. Ayrıca 
asıl sorun emekli sayısı değil, kayıt dışı çalışmadır. Çünkü 
her emekli maaşını aktif çalışan sigortalılar finanse 
etmektedir.
Kızmayız sayın başkanım kızmayız; Bizler dün ne 
söylüyorsak bugünde aynısını söylüyoruz. Biz sadece 4447 
sayılı yasanın evrensel hukuk kurallarına aykırı bir 
biçimde geriye alehte işletilen hükmünün iptalini ve insan 
onuruna yaraşan emekli aylıklarının bağlanabilmesi için 
aylık bağlama oranlarının emeklilik sisteminde yapılacak 
reformla iyileştirilmesini kısaca, anamızın ak sütü kadar 
helal olan emeklilik hakkımızın iadesini istiyoruz. Aynı 
fikirdeyiz başkanım. Böyle bir emeklilik sistemi olmaz! 
Gelecek kuşaklarımız olan çocuklarımızın, ülkemizin böyle 
sıkıntıların içine düşmemesi için, birbirimizi dinleyip 
anlayıp, konuşup, doğru ve hakta birleşip, geleceğimiz için 
ivedilikle sosyal devlet anlayışıyla doğru adımların atılması 
gerekmektedir. Amma, böyle bir emeklilik sistemi 
maalesef var başkanım.”

BAŞKAN SEMİZOĞLU NE DEMİŞTİ?
ÇTSO Başkanı Selçuk Semizoğlu Meclis toplantısındaki 
konuşmasında asgari ücret zammı ve EYT konusuna 
ilişkin de açıklamalarda bulunarak şunları söylemişti; 
“Asgari ücret üzerindeki yükün ve 2023 yılında beklenen 
EYT düzenlemeleriyle iş dünyasının üzerine hazırlıksız 
gelecek maliyet yüklerinin bir şekilde alınması gerekiyor.  
Şimdi EYT'liler Selçuk Başkan bunu konuştu diye 
kızabilirler. Böyle bir emeklilik sistemi yok. Yani bayan 
olduğunuz sürece babanız rahmetli oluyor siz bekarsanız 
ölene kadar babanızın maaşını alıyorsunuz. Böyle bir 
sistem Dünya'da yok. Popülizm adına, oy adına bunlardan 
uzaklaşılması gerekiyor. Bunu her partinin dile getirmesi 
gerekiyor. Emeklilikte yaşa takılanlar, geçmişte 38 yaşında, 
40 yaşında emekli arkadaşlarımız, kardeşlerimiz var. Ama 
her ortamda örnek gösterdiğimiz eğitimle, yaşam 
kalitesiyle Avrupa'ya dönelim, Amerika'ya dönelim, 
Kanada'ya dönelim. Almanya'ya gidiyorsunuz 65 yaşında 
kadın markette kasiyerlik yapıyor. Aynı şekilde takside 
şoförlük yapıyor. Biz de 38 yaşında emekli oluyor, kız 
çocuğu varsa artık o ölecek mirasla da emeklilik geçiyor. 
Popülizm adına farklı şeylerin konuşulması değil, bunların 
konuşulması lazım…”

Başkan Çağlayan'dan Semizoğlu'na Cevap :
 Kızmayız Sayın Başkanım Kızmayız!

“Kadro belediye işçilerinin de hakkı”
Hizmet-İş Sendikası 
Çanakkale Şube Başkanı 
Vedat Yılmaz, Hükümetin 
sözleşmeli memurlara 
kadro vermesinin 
sevindirici olduğunu, ancak 
Belediyelerin, yani 
kamunun asıl işini yapan 
şirket işçilerinin de kadroya 
geçirilmesinin iş barışı ve 
çalışma hayatı için elzem 

olduğunu söyledi.
Konu ile ilgili açıklama yapan Hizmet-İş Sendikası 
Çanakkale Şube Başkanı Vedat Yılmaz; “Sayın 
Cumhurbaşkanımız tarafından sözleşmeli memurlara 

kadro verilmesi, çalışma hayatının bir sorunun daha 
çözülmesi ve yararlanacak arkadaşlarımız açısından 
önemli ve sevindiricidir. Ancak yerel yönetimlerin yükünü 
çeken bulunduğu il ve ilçelerde vatandaşlarımıza hizmet 
etmek için, yaz kış demeden, afetlerde, salgınlarda en zor 
şartlarda sahada çalışan Belediye Şirket emekçilerine de 
kadro verilmesi gerekir” dedi.
“Ayrımcılık son bulsun”
Çalışma hayatının tek tarafı memurların olmadığını ifade 
eden Yılmaz; “Çalışma hayatı içinde özellikle belediye 
çalışanlarının büyük çoğunluğunu oluşturan yıllarca 
taşeron olarak çalışan 2018 yılında belediye şirketlerine 
geçirilen yaklaşık beş yüz bin emekçinin bugüne kadar 
çektiği ekonomik ve sosyal sıkıntılardan kurtulması 
gerekir. Aynı işyerinde kadrolu işçiler ve memurlarla 

çalışan ancak hala kamu işçisi görülmeyen bu garabet 
uygulamaya son verilerek Belediye şirket işçilerinin de hak 
ettikleri kadroya geçirilmesini istiyoruz. Belediye İşçileri 
Kamu İşçisidir. Ayrımcılık son bulsun haklarımız verilsin” 
diye konuştu.

Kalıcı Yaz Saati Uygulaması 
İnadından Bir An Önce Vazgeçin

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Çanakkale 
Milletvekili Özgür Ceylan, Meclis Genel 
Kurulu'nda yaptığı açıklamada iktidarın 
kalıcı yaz saati uygulaması inadından bir an 
önce vazgeçmesi gerektiğini belirterek, 
“Kayda değer hiçbir bilimsel veri 
sunamadığınız uygulamayla ilgili bu inadın 
gerekçesi nedir?” diye sordu.  
Türkiye Büyük Millet Meclisi'nin Genel 
Kurulu'nda yaptığı açıklamada iktidarın 

sabit yaz saati uygulamasını eleştiren CHP Çanakkale 
milletvekili  Özgür Ceylan, 2016 yılında Bakanlar Kurulu 
kararıyla geçilen sabit yaz saati uygulamasına, toplumun tüm 
kesimlerinin tepkisine rağmen devam edildiğini belirtirken, 
“Biyolojik saat, sadece bir zaman algısından ibaret değil. 
Karanlıkta uyanma ve güne başlama ruh sağlığından beden 
sağlığına, iştahtan dikkate kadar birçok alanda insanı 
olumsuz etkiliyor” dedi. Özgür Ceylan uygulamanın 
amaçlandığı gibi bir tasarruf sağlamadığının ortada olduğunu 
ileri sürerken, “Kayda değer hiçbir bilimsel veri sunamadığınız 
uygulamayla ilgili bu inadın gerekçesi nedir?” diye sordu.  
''Türkiye'nin sabahları aydınlık olacak'' 
CHP'li Özgür Ceylan çocuklarımızın gün ışımadan, gecenin 
kör karanlığında bir gözü açık şekilde okula gönderildiğini 
belirtirken, “Veli mutsuz, çocuk mutsuz. Bu uygulamayla, 
velilerin de çocukların da psikolojisini bozdunuz. Aydınlıktan 
korkmayın, son verin şu karanlığa. Millet İttifakı iktidarında 
bu değişiklik hayata geçecek ve Türkiye'nin sabahları aydınlık 
olacak” dedi. 

Baro Başkanı Keskin 
Akşener ile buluştu

Çanakkale Baro Başkanı Hande 
Keskin Ankara'da gerçekleşen 
Baro Başkanları Toplantısı 
sonrasında İYİ Parti Genel 
Başkanı Meral Akşener'in özel 
daveti ile bir araya geldi.
Sosyal medyasında paylaşım 
yapan Çanakkale Baro Başkanı 
Hande Keskin; “Ankara'da 

gerçekleşen Baro Başkanları Toplantısı sonrasında 
bizleri özel görüşmeye davet eden Sn. Meral Akşener'e 
teşekkür ederiz. Kadın hakları & politikaları, Avukatlık 
mesleğine ilişkin meslek sorunlarımıza dair fikrimizi, 
öneri ve taleplerimizi bizleri davet ederek sormasına 
çok sevindik.Yürütme & siyasi erk tarafında bulunan 
her kesimden benzer dikkatin gösterilmesi hem 
adaletin tesisi hem de meslek sorunlarımızın 
çözümünde etkili olacaktır.” dedi.
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Çanakkale Belediye meclisi aralık ayı meclis toplantısında 
gündem dışı söz alan İyi Parti Belediye Meclisi Grup Başkan 
Vekili Burak Kunt ihtiyaç sahibi öğrenciler için hayata 
geçirmek istedikleri “Rüzgar Gölü” projesiyle ilgili konuştu. 
Kunt, “Projemiz, devlet okulunda okuyan öğrencilerimize 
ücretsiz sabah kahvaltısı ve ücretsiz öğle yemeği verilerek, 
eğitimde eşitliğin sağlanması ve derin yoksulluğun önüne 
geçilmesi amaçlanmaktaydı. TBMM'de Millet İttifakı 
olarak, ittifak ortağımız Cumhuriyet Halk Partisi ile birlikte 
en azından okul çağındaki çocuklarımıza bir öğünün 
ücretsiz verilmesi için önerge verdik.  Dedik ki, siz yapın 
oyları da siz alın ama çocuklarımız aç kalmasın, analar 
babalar mahcup olmasın.  Fakat ne yazık ki Cumhur 
ittifakının oyları ile bu teklifimiz ret edildi” dedi.
Kunt konuşmasında şunları söyledi, “Bir seneden uzun bir 
zaman önce  İYİ Parti olarak Rüzgar Gölü dediğimiz bir 
projemiz açıklandı. Projemiz, devlet okulunda okuyan 
öğrencilerimize ücretsiz sabah kahvaltısı ve ücretsiz öğle 
yemeği verilerek, eğitimde eşitliğin sağlanması ve derin 
yoksulluğun önüne geçilmesi amaçlanmaktaydı.  
Projemize elbette her muhalefet partisi olarak iktidara 
gelerek yapacağımızı milletimize sunduk.  Ancak 
çocuklarımızın aç, anne ve babaların mahcup olmasına 
yüreğimiz el vermez.  Bu sebeple de TBMM'de Millet İttifakı 
olarak, ittifak ortağımız Cumhuriyet Halk Partisi ile birlikte  
en azından okul çağındaki çocuklarımıza  bir öğünün 
ücretsiz verilmesi için  önerge verdik.  Dedik ki, siz yapın 
oyları da siz alın ama çocuklarımız aç kalmasın, analar 
babalar mahcup olmasın.  Fakat ne yazık ki Cumhur 
ittifakının oyları ile bu teklifimiz ret edildi.  Memleketin 
çocuklarına verilecek yemeğe 'Hayır' dendi.  İYİ Parti 
olarak bir sene önce dile getirdiğimiz projemizi İYİ Partili 
Demre Belediyemiz pilot bölge olarak uygulamaya başladı.  
her şey çok güzel gidiyordu. Aileler mutlu, çocuklar toktu, 
öğretmenler gururluydu. Fakat ne yazık ki birkaç gün önce 
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü, Kaymakamlığın emri ile 
çocuklarımıza verilen bu hizmeti yasakladı. Olan 
çocuklara, ailelere, millete oldu” dedi.

Bu Sadece Bir Yemek Projesi Değil
Projenin sadece bir yemek projesi olmadığını da belirten ve 
projenin yan etkisi hakkında da bilgiler veren Burak Kunt 
“Bu proje sadece bir yemekten ibaret değildir.  Maaliyeti 
2021 yılı verilerine göre  26 Milyar Lira   Ülke Bütçesinin 
bugün %2'sinden azı.  Sosyal yardıma ayrılan bütçenin üçte 
birinden az.  Ülkemizin çoğunun karnının doyurma bedeli 
bu.  Sadece bir yemek projesi olmayan bu proje çocukları 
hastalıktan, aileleri mahcubiyetten kurtardı.  Bugün okul 
öncesi ve okul çağındaki çocuklarımızın %53'ü  mutsuzlar. 
Gezmeleri, tozmaları, mutlu olmaları gerekirken  
mutsuzlukla mücadele ediyorlar.  Bu proje 2,5 milyon 
çocuğun çeşitli hastalıklardan korunacağı bir proje.  
Memleketin  Batısındaki bir çocuğun ile  Doğusundaki bir 
çocuğun aynı şekilde beslenmesini dolayısı ile eğitimde 
eşitliğin sağlama şansını mümkün hale getiren bir proje.  
1.2 milyon obezite riski taşıyan çocuklarımızın gelecek 
sağlık problemlerini ortadan kaldıracak çok önemli bir 
proje. Çocuklarımızın doğru beslenmesi ve öğretim 
başarısının çok  daha iyi olacağı verilerle tespit ediliyor.  
300 bin kişilik ilave bir istihdam sağlanıyor.  Ekonomiyi 
sağlayacağı ilave ticaret hacmi  tarım gibi sektörler için  
mühim. 1.6  milyon kişi yoksulluktan kurtuluyor.  
Çocukların yemek derdi düşünülmüyor.  Okula kayıt 
oranları artıyor.  Küçük esnaftan alınan alımlarla 
destekleniyor.  Bu proje derin yoksullukla mücadele için 
olmazsa olmaz bir önem taşımakta” dedi.

Öğrencilere Beslenme Çantası Verilecek
Burak Kunt'un açıklamalarının ardından gündem dışı söz 
alan ve  Çanakkale Belediyesinin öğrencilere yönelik 

yürüttüğü yemek desteği hakkında bilgiler veren  CHP 
Belediye Meclisi Üyesi ve Belediye Başkan Yardımcısı 
Rebiye Ünüver da “Biz de bu konuda Ana okuluna ücretli 
giden öğrencilerin beslendiğini  biliyoruz. Ancak 
İlköğretime giden öğrencilerin böyle bir güçlüğün 
olabileceğini düşünerek  Milli Eğitim Müdürlüğüne bir yazı 
yazdık ve onlardan geri dönüş bekliyoruz ama  biz bu 
arada da hazırlıklarımızı yapıyoruz.  Hazırladığımız 
beslenme çantasında bozulma riski olmayacak  süt, 
ekmek, peynir , kuruyemiş gibi ürünler barındıracağız. Bu 
konuda aynı zamanda İYİ Parti  Meclis üyemiz Diyetisyen 
Didem hanımdan da  yardım aldık.  Hazırladığımız bu 
paket, eğer Milli Eğitim Müdürlüğümüz olumlu yanıt 
verirse onların üzerinden değilse de  Bizim her mahallede 
sosyal yaşam merkezimiz ver olmayan yerlerde de 
muhtarlıklar üzerinden ihtiyaç sahibi aileleri test edip  
ilköğretim 1,2,3 ve 4 sınıflarında okuyan ihtiyaç sahiplerine 
biz 5 günlük paketi vermiş olacağız. Bunun yanı sıra 500 
öğrencimize de yemek veriyoruz” dedi.
Öğrencilerin yemek konusunda Milli Eğitim Bakanlığı 
tarafından paylaşılan verileri hatırlatan AK Parti Belediye 
Meclisi Grup Başkan Vekili Esra Yüksel ise 
“Arkadaşlarımın hassasiyeti güzel. Herkes kendi kararı ile 
ulaşması gereken ulaşsın.  Ama hükümet de hem 
yaptıklarını genişleterek hem de  ihtiyaç sahibi herkesi tek 
tek tespit ederek devlet olmanın gereğini yerine getiriyor” 
dedi.

Velisi Kadar Hepimiz Sorumluyuz
Konu ile ilgili yeniden söz alan Belediye Başkanı Ülgür 
Gökhan da velisi kadar belediye başkanı ve meclis 
üyelerinin de çocuklardan sorumlu olduğunu belirterek  

“Ben de önceki yıllarda okulları ziyaret ediyordum.  Seçim 
için gitmezdim. Amacım şuydu  okul ortamı aynı zamanda 
Çanakkaleli hemşehrilerimizin  çocuk ve velilerinin 
bulunduğu bir ortam.  Bu ortamın bir fiziki problemi olabilir 
yani kanalizasyondur, parktır,  bahçedir  ihtiyacı olabilir. 
İkincisi malzeme ihtiyacı olabilir  nedir bu, laburatuvar, 
spor malzemesi kütüphaneye kitap ihtiyacı olabilir. 
Üçüncüsü ihtiyaç sahibi olan çocuk var mı ki biz onların 
listesini oluşturarak daha sonra Havranın orda bir alan 
kiraladık ve yemek verdik. Daha sonra buradan giden vali  
bunu tehlikeli gördü ve yasakladı.  Hatta başkana çiçek 
vermiş müdürü sorguladı.  Ondan sonra benim okullara 
girmemem konusunda talimat verildi.  Ben de bu sefer 
dışardan destek olmaya başladım. Yine çocukların 
yemeğini veriyoruz ama daha önce çok farklı şeyler 
yapıyorduk.  Mesela elma, mandalina verdik.  Milli Eğitim 
Müdürlüğünün yetemediği kısımlar vardır.   Ben neden 
bunu yapıyorum? Orada zamanını geçiren çocuklar, veliler, 
öğretmenler bizim hemşehrilerimiz.   Ben o insanlar adına 
her ay Ankara'dan para alıyorum.  Ben onların parkını, 
yolunu yapıyorsam, önemli zaman dilimini geçirdiği o 
okulda, o Çocuklara, velilere  destek olmak benim görevim.  
Bu çocuklar bizim, bu ülkenin geleceği,  onları beslenmesi 
sağlıklı eğitim almasından velisi kadar biz de sorumluyuz.  
Taşımalı siztemde yemek veriliyor. Ama diğer sistemlerde 
de çok önemli çünkü o çaresiz çocuklar için yeterli 
beslenmeleri için verdiğimiz yemek çok önemli. Belediye 
Tesislerini yenilerken altında açtığımız lokantaya şart 
koştuk öğrencilere ve sanayideki çıraklara ucuz yemek 
verilmesi için şat koyduk.  Eskiden de 7 liraya yemek 
veriliyordu.  Çünkü öğrenciler ekmek arası tavuk 
yemekten hepsi obez oldu neredeyse” dedi.  

Dedik ki, Siz Yapın Oyları Da Siz Alın 
Ama Kabul Etmediler!
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Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi Müdürü Alper 
Altınok, OSB'de devam eden çalışmaları değerlendirdi. 
Çanakkale'de sütten peynire, etten balığa, sebzeden 
meyveye sayısız gıda ürününün işlenip paketlenerek 
pazarlanmasına olanak sağlayacak Ezine Gıda İhtisas 
Organize Sanayi Bölgesi'nin (OSB) Müdürü Alper Altınok, 
“Ezine OSB'de firmalarımızın bir an önce yatırıma geçmesi 
için çalışıyoruz. Burada üretilen ürünlerin daha kolay 
yurtdışına çıkması, Avrupa'ya çıkması, hem bölge için, 
hem de burada üretim yapacak firmalar için çok büyük 
avantaj” dedi.
Çanakkale'de, sütten peynire, etten balığa, sebzeden 
meyveye sayısız gıda ürününün işlenip, paketlenerek 
pazarlanmasına olanak sağlayacak Ezine Gıda İhtisas 
OSB'de çalışmalar tüm hızıyla devam ediyor. Yatırımcılara 
birçok muafiyet ve teşvik imkanı sunacak Gıda İhtisas OSB 
içerisinde 91 parsel yer alıyor. 125 milyon TL'lik yatırımla 
planlanan ve 1360 dönüm arazi üzerinde kurulması 
planlanan Gıda İhtisas OSB'de yaklaşık 8 bin kişinin 
istihdam edilmesi hedefleniyor.

Bugün bir OSB kuracak kadar hala 
talebimiz var 
Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi Müdürü Alper 
Altınok, OSB'de devam eden çalışmaları değerlendirdi. 

Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesine tahsis edilen 
firmaların birçoğunun ihracatçı firmalar olduğunu belirten 
Ezine Gıda İhtisas OSB Müdürü Alper Altınok, “Peynir, süt 
ve süt ürünleri dışında meyve sebze işleme, donuş 
gıdalarda olacak. Farklı su ürünleri olacak. Kedi, köpek 
maması bölge hiç olmayan bir şeydi. Şimdi burada onun 
üretimi başlayacak. Bu anlamda düşündüğümüz zaman 
bölgeye faydası anlamında hem üreticilerimize, 
çiftçilerimize diğer hayvansal ürünlerin üretenlerde de, 
çünkü bunların birbirine attıkları kendilerine hammadde 
oluyorlar. Bu anlamda ciddi bir avantaj sağlayacak. Tabi 
pazarlanması noktasında da Çanakkale lojistik anlamında 
gerçekten çok avantajlı konuma geçti. Yani çok avantajsız 
bir durumdan, kör bir noktadan tamamen Avrupa'ya ve 
Anadolu'ya bir noktaya geldik. 1915 Çanakkale 
Köprüsü'nün faydası bize, daha OSB ilk kurulduğundan 
itibaren taleplerden gelmeye başladı. Talepleri 
yoğunlaştırdı ve hala biz talep üstüne talep alıyoruz. 
Bugün bir OSB kuracak kadar hala talebimiz var. Her gün 
de yenileri ekleniyor. Bu anlamda baktığım zaman burada 
üretilen ürünlerin daha kolay yurtdışına çıkması, 
Avrupa'ya çıkması, hem bizim için yani bölge için, hem de 
burada üretim yapacak firmalar için çok büyük avantaj” 
dedi.

Diğer İllere Göre Fark Atmış Durumdayız

İstanbul'un Türkiye'nin merkezi durumunda olduğunu, 
İstanbul'daki yoğun trafik, yerle ve personelle alakalı ciddi 
pahalılık nedeniyle, Çanakkale'nin alternatif bir çözüm 
olduğuna da dikkat çeken Altınok, sözlerine şöyle devam 
etti:
“Çanakkale İstanbul'dan daha uyguna yer alıp burada 
işletmelerini işletebiliyorlar. O yüzden Çanakkale hem 1915 
Çanakkale Köprüsü hem de Ayvacık'taki Assos ve 
Küçükkuyu tünelleriyle ciddi bir kolaylığa, rahatlığa ulaştı. 
Biliyorsunuz ticarette kolaylık sever, zoru sevmez. Bu 
yüzden bölgemiz bu konuda ciddi anlamda diğer illere göre 
fark atmış durumda, biz de Organize Sanayi Bölgesi olarak 
elimizden geldiği kadar firmalarımızın bir an önce yatırıma 
geçmesi için çalışıyoruz. 13-14 tane firmamız şu anda 
sahada çalışmada. 2-3 firmamız bitirme aşamasına geldi. 
Bu hızla da 2016 Aralık ayında kurulmuş, yani 2017'de 
kurulan bir Organize Sanayi Bölgesi'nde altyapımızı 
tamamladık. Yollarımız, elektriklerimiz verilir durumda, 
idari binamızın şu anda içindeyiz. Şu anda son 
aşamalarında, Türkiye'nin en hızlı ilerleyen Organize 
Sanayi Bölgesi olarak da gururla bunu her yerde 
söylüyoruz. İnşallah bundan sonra da bu hızla devam eder. 
İstihdama ve ekonomiye Organize Sanayi Bölgesini bir an 
önce kavuşturmuş oluruz” dedi.

Bugün Hala Bir 
OSB Daha Kuracak 
Kadar Talep Var!

MEB'den 1 milyon 800 bin öğrenciye ücretsiz yemek
Millî Eğitim Bakanlığı, öğrencilerin eğitime erişimini 
artırmak için sosyal politikalarla öğrencileri desteklemeye 
devam ediyor. Şartlı eğitim yardımından öğrenci 
burslarına, taşımalı eğitimden ücretsiz yemek imkânına, 
ücretsiz ders kitaplarından yardımcı kaynaklara çok sayıda 
proje devam ediyor.
Millî Eğitim Bakanlığı, bu kapsamda yaptığı çalışmalar 
sonucunda ücretsiz yemek yiyen öğrenci sayısını 1,5 
milyondan 1 milyon 796 bin 985'e çıkardı.

 OKUL ÖNCESİNDE 400 BİN ÇOCUĞA 
ÜCRETSİZ YEMEK
Konuyla ilgili bir değerlendirme yapan Millî Eğitim Bakanı 
Mahmut Özer şunları söyledi: "Bakanlığımız yıllardan beri 

çok sayıda sosyal politikayla eğitimde fırsat eşitliğini 
güçlendirmeye devam ediyor. Bu kapsamda 
öğrencilerimize ücretsiz yemek, önemli bir destek 

programıdır. Her geçen gün bu programın kapsamını 
genişletmeye çalışıyoruz. Taşımalı eğitimden yararlanan 
yaklaşık 1 milyon öğrencimiz ücretsiz öğle yemeği 
imkânından da yararlanıyorlar. Son bir yılda okul öncesi 
eğitime erişimi artırmaya odaklandık. Bu nedenle ücretsiz 
yemeği özellikle okul öncesi eğitim kademesine 
yaygınlaştırmayı hedefledik. Bu çerçevede şu ana kadar 
400 bin okul öncesi çocuğumuzu ücretsiz yemek 
imkânından faydalandırıyoruz."
Ücretsiz yemek programı kapsamını sürekli artırmayı 
hedeflediklerini ifade eden Bakan Özer, 2023 yılında bu 
sayıyı 2,5 milyona çıkaracaklarını ve burada okul öncesine 
ağırlık vereceklerini kaydetti.
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Kale Grubu'nun, yaşadığı dünyaya ve çevreye karşı kendini 
sorumlu hisseden ve bu uğurda hayatları iyileştirmek için 
harekete geçme cesaretini gösteren sosyal girişimcilere 
destek olmak, onların yarattığı pozitif etkiyi çoğaltmak 
amacıyla hayata geçirdiği İbrahim Bodur Sosyal Girişimcilik 
Ödül Programı, geride bıraktığı 5 yılda desteklediği sosyal 
girişimcilerle, ekosistemde 24,5 milyon TL'lik katma değer 
yarattı.
Kale Grubu Başkanı ve CEO'su Zeynep Bodur Okyay, 
ekosistemin sürdürülebilir büyümesine yatırım 
yaptıklarını belirterek, “Geçen 5 yılı değerlendirmek üzere 
çıkardığımız etki analizi, bize, sosyal girişimcilerin 
bilinirliklerini artırıp etki alanlarını genişletmeleri yolunda 
önemli katkı sağlandığını, değerli iş birliği fırsatları 

yaratıldığını, programın her geçen yıl daha güçlü ve 
kapsayıcı hale geldiğini gösterdi” diye konuştu.
İbrahim Bodur Sosyal Girişimcilik Ödül Programı'nın altıncı 
yılında ödül kazananlar da açıklandı. Impact Hub 
Istanbul'un desteğiyle düzenlenen programda; 300'e yakın 
başvuru arasından yapılan değerlendirme sonucunda, 
Erken Aşama kategorisinde 'Esmiyor', İleri Aşama 
kategorisinde 'Up School', İş Birliği kategorisinde '�is Mana 
& Yargıcı', Gençlik kategorisinde ise 'Biriktir' ödüle değer 
bulundu.
Türkiye sanayinin duayen isimlerinden, Kale Grubu'nun 
kurucusu İbrahim Bodur'un değerlerini yaşatmayı 
amaçlayan İbrahim Bodur Sosyal Girişimcilik Ödül 
Programı'nın kazananları, 2 Aralık Cuma akşamı �e 
Seed'te düzenlenen törende açıklandı. Dört ayrı kategoride 
300'e yakın başvurunun değerlendirildiği sürecin sonunda; 
Erken Aşama kategorisinde iklim krizi ve sürdürülebilirlik 
alanlarında çalışan, amaç odaklı bir tasarım stüdyosu olan 
'Esmiyor'; İleri Aşama kategorisinde kadınların teknoloji 
alanında potansiyelini açığa çıkararak, yetenek ihtiyacını 
kapatmayı hedefleyen 'Up School'; İş Birliği kategorisinde 
kadın gücüyle döngüsel ekonomi yaratmayı amaçlayan 
'�is Mana & Yargıcı'; Gençlik kategorisinde ise 
sürdürülebilir çevre teknolojileri geliştiren 'Biriktir' adlı 
sosyal girişimler ödüle değer bulundu.

Kale Grubu, sosyal girişimcilerle ekosistemde 
24,5 milyon TL'lik değer yarattı

Ata topraklarına 
atalık tohum
Çan ilçesinde Karadağ Köyünde verimli saman 
kapasitesine sahip olan, susuz tarım buğdayı ekildi. 
Dedesinin toprakların kırmızı Sorgül Buğdayı eken Eylem 
Önder Bombatepe “ buğdayının gönüllü olarak ekimini 
üstlendim.Yerli ve Atalık tohumlarımızı geleceğe taşımak 
için atılan bu adımda yer almak ve dedemin arazilerini 13 
bin yıllık tohumla buluşturmak benim için gururdur.” dedi
 Atalarımızın geçmişte kullandığı ve hiçbir işlem görmeden 
yüzyıllardır nesilden nesile gelen Anadolu tarihine katkıda 
bulunan atalık tohumlar, kültürel ve gıda mirasi olarak 
önemli bir yerde, Yerel (ata tohumu, organik tohum) tohum 
demek sadece sağlıklı besin demek değildir. Yerel tohum 
bizim geleneklerimiz ve kültürümüzdür. Yerel tohum 
atalarımızın bize mirasıdır ve sonraki nesilere de miras 
kalacaktır. Giderek kimyasallaşan ve hastalıkların arttığı, 
doğal kaynakların azaldığı dünyamızda gelecek nesillere 
daha yaşanılabilir bir dünya bırakmak için yerel tohumu ve 
yerel tohumdan ayrı düşünülemeyen organik tarımı 
desteklemek tüm üreticilerin görevi.

“Dedemin arazilerini 13 bin yıllık 
tohumla buluşturmak benim için 
gururdu”
Çanakkale' nin Çan ilçesi Karadağ Köyünde Eylem Önder 
Bombatepe gönüllü olarak dedesinin  Topraklarına Sorgül 
Kırmızı Buğdayı ekti. Atalık tohumların çok önemli olduğu 
ve atalık tohumların toplanarak çoğaltıldığı bu günlerde, 
Çiftçilik hayatına Musaköy de devam eden ve dedesinin 
topraklarını kırmızı Sorgül  Buğdayı ile buluşturan Eylem 
Önder Bombatepe,  Sorgül ;“Kırmızı renkli bu buğday 
tarımın doğduğu Mezopotamya topraklarının ilk buğdayı. 
Rengi kırmızıya çalan ve ismini buradan alan Sorgül 
Buğdayı 140 santimetre' ye ulaşan boyu  ve verimli saman 
kapasitesine sahip olan, susuz tarım buğdayı. ilk ekimi 
2020 yılında Mardin'de Tarım ve Orman bakanlığı 
tarafından, 2 Ekimi 2021 yılında Konya Ovasında Tarım ve 
Orman bakanlığı tarafından gerçekleştirildi. Tohumların 
çoğaltılması ve yaygınlaştırılması için 3. kez ekimi 
yapılacak olan SORGÜL Buğdayının gönüllü olarak ekimini 
üstlendim . Yerli ve Atalık tohumlarımızı geleceğe taşımak 
için atılan bu adımda yer almak ve dedemin arazilerini 13 
bin yıllık tohumla buluşturmak benim için gururdur.” dedi.

Dokuz Ayda 2,5 Milyar TL'lik Satış Rakamına Ulaştı  

Doğanlar Mobilya Grubu, 2022 yılının dokuz aylık 
döneminde 2 milyar 517 milyon TL net satış rakamına 
ulaştı. Doğanlar Mobilya Grubu CEO'su İsmail Doğan; 
“Yılsonuna yaklaşırken Doğanlar Mobilya Grubu olarak, 5 

markamız ile birlikte var gücümüzle çalışmaya devam 
ediyoruz” dedi.
Hedeflerine ulaşan Doğanlar Mobilya Grubu'nun 2022'nin 
dokuz aylık döneminde, net satış tutarı 2 milyar 517 milyon 
TL net satış rakamına ulaşarak, önceki yıla göre yüzde 
111'lik bir satış büyümesi yakaladı. FAVÖK marjını yüzde 
18,2'ye artırarak 459 Milyon TL FAVÖK rakamına ulaştı. 
Doğanlar Mobilya Grubu 2022 yılının ilk dokuz aylık 
döneminde yüzde 5,5 net kâr marjı ile 137,3 milyon TL net 
kar rakamına ulaştı.
Doğanlar Mobilya Grubu CEO'su İsmail Doğan: "Yılsonuna 
yaklaşırken Doğanlar Mobilya grubu olarak, 5 markamız ile 
birlikte var gücümüzle çalışmaya devam ediyoruz."
Doğanlar Mobilya Grubu CEO'su İsmail Doğan, konuyla ilgili 
açıklamasında 2022 yılının oldukça verimli geçtiğine 
değindi. "Doğanlar Mobilya Grubu olarak, yurtdışında 
Kıbrıs, Senegal ve Amerika'dan sonra İngiltere'de şirket 
kuruluşunu Mayıs ayında tamamladık. Bu sene içerisinde 
Mayıs ve Eylül aylarında Amerika'da ve İngiltere'de yer 
alan şirketlerimizin ilk flagship (amiral gemisi) 
mağazalarını açtık. 5 markamızla, üçüncü çeyrek itibariyle 
518 yurt içi, 81 yurt dışı olmak üzere toplamda 599 satış 
noktasına ulaştık." Şeklinde konuştu.

Devlet Hastanesinde uyku rahatsızlıkları tedavi edilecek

Çanakkale Mehmet Akif Ersoy Devlet Hastanesi'nde 'uyku 
ünitesi' açılarak hizmet vermeye başladı. Uyku ünitesi 
sayesinde, uyku sorunu yaşayan hastalar tedavi edilecek.
Geçtiğimiz günlerde gerçekleşen uyku ünitesinin resmi açılış 
törenine, İl Sağlık Müdürü Op. Dr. Gökhan Baştürk, Kamu 
Hastaneleri Hizmetleri Başkanı Op. Dr.H. Gürkan Çoban, 
Başhekim Op. Dr. Hasan Keser ve hastane yönetimi katılım 
sağladı.
Uyku ünitesi laboratuvarında, horlama, uykuda nefes 

problemleri, diş gıcırdatma ve uykusuzluğa neden olan tüm 
sebepler araştırılarak, hastalara hizmet verecek. 3 yataktan 
oluşan ünitede, Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr. Hasan 
Tütüncüler, Pazartesi ve Perşembe günleri uyku polikliniği 
yapıyor olacak. Dolayısıyla uyku rahatsızlığı olan hastaların, 
haftanın iki günü muayene olabileceği belirtildi. Uyku 
ünitesinde, hastanın bir gece boyunca uyuması sağlanarak, 
uykusu incelenecek ve rahatsızlığa neden olan sebepler 
araştırılacak. Ünitenin açılmasıyla bu konuda önemli bir 
eksikliğin giderildiği ifade eden Başhekim Op. Dr. Hasan Keser, 
"Uyku bozukluğu, yaşam kalitesinin bozulması ile depresyon, 
dikkat bozukluğu, obezite, kronik ağrı, kalp rahatsızlıkları, 
inme, hipertansiyon gibi birçok sağlık problemine zemin 
hazırlamaktadır. Pek çok hastalığın tedavisi konusunda 
önemli bir merkez olan uyku ünitemizde bulunan son 
teknolojik cihazlarla hastalarımızın bir üst merkeze gitmesine 
gerek kalmayacaktır” şeklinde konuştu.
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Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Terzioğlu 
Yerleşkesi Hasan Mevsuf Spor salonunda bulunan 
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Kurumsal İletişim 
Koordinatörlüğü bünyesinde sosyal sorumluluk birimi 
projelerinden biri olan ÇOMÜ Butik, faaliyetlerine devam 
ediyor.
ÇOMÜ Butik bu yıl 10 Ekim- 29 Kasım tarihleri arasında 
üniversite öğrencilerine 1000 kez hizmet sağladı.
ÇOMÜ Terzioğlu Yerleşkesi Hasan Mevsuf Spor salonunda 
bulunan, ÇOMÜ Butik Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
Kurumsal İletişim Koordinatörlüğünde bulunan 

Sağlık, Kültür ve Spor Daire Başkanlığı'na bağlı bulunan 
ÇOMÜ Butik Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
Kurumsal İletişim Koordinatörlüğündeki ÇOMÜ Butik 
Birimi, Çanakkale On Sekiz Mart Üniversitesi öğrencilerinin 
ihtiyaçlarını ücretsiz olarak karşılamayı hedefleyerek  
destekçileri ile bu hedefi gerçekleştirmiş bulunmakta ve 
gerçekleştirmeye devam etmektedir. Aralık 2019'dan bu 
yana hizmet veriyor.
 Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi İletişim Fakültesi 
Halkla İlişkiler ve Reklamcılık bölümü Öğr. Gör. Doç. Dr. 
Hicran Özlem Ilgın ve Öğr. Gör. Şaziye Ceren Ulupınar 
tarafından yapılan ÇOMÜ Butik'te, üniversitenin tüm 
öğrencilerine giyim, ev eşyası, kırtasiye, kitap ve erzak 
desteği sağlıyor. Destekçiler tarafından ÇOMÜ Butik'e 
getirilen her türlü az kullanılmış malzeme ÇOMÜ Butik 
depo alanında değerlendirilerek ayrıştırılmakta ve 

öğrenciler için uygun bulunanlar ihtiyaç sınıflarına göre 
tasnif edilerek ihtiyaç sahiplerine ulaşılıyor.Ayrıca ÇOMÜ 
Butik'i destekleyen hayırseverler tarafından alana 
ulaştırılan etiketli ürünler öğrencilere hizmetine 
sunuluyor. Aynı zamanda etkili bir geri dönüşüm noktası 
haline gelen ÇOMÜ Butik, kuruluş amacı olan, “Çanakkale 
On Sekiz Mart Üniversitesi'nin tüm öğrencilerine hizmet” 
anlayışını “ihtiyaç sahibi öğrencilere hizmet” ilkesiyle 
değiştirmiş ve hizmetten yararlanmak isteyen tüm 
öğrencilere kapılarını açıyor. Ürün yelpazesini ev 
eşyasından, erzağa, kitaptan her çeşit giyim malzemesi ve 
aksesuara kadar çeşitlendiren ÇOMÜ Butik'ten yararlanan 
öğrencilerin sayısı, her geçen gün artıyo. Kısmi zamanlı 
öğrencilerin ve gönüllü üniversite öğrencilerin desteğiyle 
hafta içi her gün 10.00-16.00 saatleri arası açık olan ÇOMÜ 
Butik, 2022 güz döneminde 10 Ekim- 29 Kasım tarihleri 
arasında üniversite öğrencilerine 1000 kez hizmet verdi.
''ÇOMÜ Butik'ten ilk kez hizmet alırken, ücretsiz olması 
karşısında çok şaşırmıştım''
ÇOMÜ Butik bünyesinden hizmet alan ÇOMÜ Kadın ve Aile 
Çalışmaları Yüksek Lisans programı öğrencisi Canan 
Yavuz, “ÇOMÜ Butik'ten ilk kez hizmet alırken, böyle bir 
hizmetin ücretsiz olması karşısında çok şaşırmıştım. Butik 
maddi olarak en zor zamanlarımda en çok ihtiyaç 
duyduğum ürünlerin karşılanması konusunda yükümün 
hafiflemesine yardımcı oldu. Öğrenci arkadaşlarımın 
çekinmeden isteklerini dile getirebildiklerini gördüğüm ilk 
an ise daha önce hiç hissetmediğim bir güven duygusu 
oluştu içimde. Okulumun böyle bir hizmeti olduğu için 
kendimi güvende hissettim.” diyor.
Ayrıca Yavuz, “Destek aldıktan sonra geri kalan 
ihtiyaçlarımın da butikten zamanla karşılaşabileceğini 
düşündüm. Özellikle aylık erzak desteği eğitim dönemi 
içerisinde bana çok yardımcı oldu. Gerek giyim, gerek 
yiyecek, gerekse ev eşyası konusunda birçok ihtiyacım 
butik sayesinde karşılandı. Bu ihtiyaçlarımın karşılandığını 
gördükçe yanımda ailem varmış gibi hissettim. Bu güven 
duygusu eğitim hayatımdaki başarının artmasına ve sosyal 
sorumluluk bilincimin oluşmasına sebep oldu.” İfadelerini 
kullandı.

Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesinden (ÇOMÜ) 9 bilim 
insanı, Stanford Üniversitesince 
yapılan araştırma sonucunda 
“Dünyanın En Etkili Bilim 
İnsanları Listesi”nde yer aldı.
Stanford Üniversitesi bilim 
insanlarından Prof. Dr. John P. A. 

Ioannidis ve araştırma ekibi tarafından, 22 anabilim 
dalı ile 176 alt bilim dalında dünyadaki bilim 
insanlarının yer aldığı bu listede “nitelikli yayın sayısı”, 
“yayınlara yapılan atıflar”, “h-indeksi”, “hm-indeksi” 
gibi göstergeler dikkate alındı.

Elsevier veri tabanında yayınlanan ve 2021 alıntı yılına 
göre, ilk yüzde 2'lik dilimde bulunan Dünyanın En Etkili 
Bilim İnsanları listesi, kariyer boyu etki ve yıllık etki 
olarak iki kategoride hazırlandı. ÇOMÜ'den “kariyer 
boyu etki” kategorisinde 3, “yıllık etki kategorisinde 
ise 8 akademisyen sıralamaya girdi.

ÇOMÜ Butik, bu dönem bin kişiye hizmet verdi

Grafik tasarımı bölümünün Peru başarısı

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Güzel Sanatlar 
Fakültesi Grafik Tasarımı Bölümünden biri mezun 11 
ÇOMÜ'lü öğrencinin tasarımı Peru Uluslararası Tasarım 
Bienali'nde sergilendi.
Dünyadan 66.712 başvurunun değerlendirildiği 13 
kategoriden 452 projenin seçildiği Peru Uluslararası 
Tasarım Bienali kategorilerinden Editoryal Tasarım 
alanında tasarımını Doç. Dr. Didem Çatal ve Öğr. Gör. Semra 
Çam'ın yapmış olduğu ÇOMÜ GSF'nin öğrencileri ve 
akademisyenlerinin işlevsel olarak kullanabileceği, 
bölümler, öğretim üyeleri ve ders planları hakkında 
bilgilerin yer aldığı, sosyal medya hesaplarına erişilebilir ve 
tıklanabilir özelliği ile İnteraktif Fakülte Katalog tasarımı da 
bienal seçkisinde yer aldı.
Dünyanın dört bir yanındaki birçok ülke, önde gelen 
şirketler ve tasarım alanındaki profesyonelleri bir araya 
getiren bienalde yer alan öğrencilerimizden Beyza Kayır, 
Beyza Kumbasar, Çiğdem Koç, Ecemnur Alpgiray, Elanur 
Sezer, Ezgi Yıldız, Fatma Mengeş, Halise Çoğul, Harun 
Ergun, Hilal Uzun, Şeyma Gülseven, Uğur Öztürk'ü tebrik 
eder, başarılarının devamını dileriz.

Peru Uluslararası Tasarım Bienali dünyanın her yerinden 
şirketleri, toplulukları ve kurumları içererek “bir bütün 
olarak tasarım endüstrisini” teşvik etmeyi; sosyal, kültürel 
ve ekonomik sürdürülebilirliğe katkıda bulunarak dünyayı 
dönüştürmeyi amaçlamaktadır. Bienal, çeşitli 
kategorilerdeki en iyi uygulamaya sahip, yaratıcılık ve 
yenilikçilik yönünden güçlü, sosyal ve kültürel katkı örneği 
niteliğindeki tasarım çalışmalarını belirleyerek bu 
çalışmaların tanıtılmasına ve sergilenmesine fırsat 
sunmaktadır.

Koç, Yeniden 'Dekanlar 
Konseyi Başkanı

Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi (ÇOMÜ) Spor Bilimleri 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Hürmüz 
Koç, Dekanlar Konseyi 
Başkanlığı'na yeniden seçildi.
Türkiye'de bulunan 77 Spor 
Bilimleri Fakültesi Dekanlarından 
oluşan,  Dekanlar Konseyi 
toplantısı 30 Kasım 2022 tarihinde 
Antalya'da 20. Uluslararası Spor 
Bilimleri Kongresi ile birlikte 

gerçekleştirildi. Toplantıda daha önceden belirlenen 
gündem maddeleri görüşüldü ve 3 yıllık süresi dolan 
'Dekanlar Konseyi Başkanlığı ve Yürütme Kurulu 
Üyeleri' seçildi. ÇOMÜ Spor Bilimleri Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Hürmüz Koç, Spor Bilimleri Fakülteleri 
Dekanlar Konseyi Başkanlığı'na 3 yıllığına yeniden 
seçildi. 

Dünyanın En Etkili Bilim 
İnsanları arasına girdiler

Kadın ve Medya 
Seminerleri Serisinin 
İkincisi Gerçekleşti
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) 
İletişim Fakültesi ve ÇOMÜ Kadın ve Aile Çalışmaları 
Uygulama ve Araştırma Merkezi iş birliği ile yapılan 
Kadın ve Medya Seminerleri Serisinin ikincisi Necip 
Fazıl Kısakürek Salonunda gerçekleşti.
Seminere; ÇOMÜ Rektör Yardımcısı ve Kadın ve Aile 
Çalışmaları Uygulama ve Araştırma Merkez Müdürü 
Prof. Dr. Pelin Kanten, İletişim Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Deniz Yengin, akademisyenler ve öğrenciler 
katıldı.
Saygı duruşu ve İstiklal Marşının okunmasının 
ardından açılış konuşmasını yapan İletişim 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Deniz Yengin; “İletişim 
Fakültesi olarak birçok etkinliği, birçok projeyi 
hayata geçirmek için çalışıyoruz. Yaptığımız 
etkinliklerin birbiri ile bağlantıları var çünkü 
etkinliklerin ortak teması medya” dedi ve bu 
bağlamda yapılacak sunumların çok değerli 
olduğunun altını çizerek katılan herkese teşekkür 
etti.
Seminerde; Gazetecilik Bölümü Öğretim Üyesi Doç. 
Dr. Serhat Çoban “Medyada Kadın Temsili”, İletişim 
Fakültesi Dekan Yardımcısı Doç. Dr. Hicran Özlem 
Ilgın “Olağan Dışı Durumlarda Kadın ve Medya”, 
Sosyal Bilimler MYO öğretim elemanlarından Öğr. 
Gör. Onur Bayram “Gazete Fotoğrafları ve Cinsiyet 
Rolleri” başlıklı konularda sunumlar yaptı. 
Seminer, sunumların ardından teşekkür 
belgelerinin takdimi ile son buldu.



Koronavirüs Bilim Kurulu Üyesi ve İzmir Katip Çelebi 
Üniversitesi Enfeksiyon Hastalıkları Uzmanı Prof. Dr. 
Alper Şener, katıldığı bir televizyon programında 
koronavirüs vakalarına dair güncel 
değerlendirmelerde bulundu. Son zamanlarda solunum 
hastalıklarına bir artış yaşandığına işaret eden Şener, 
“Aramızda dolaşmayan virüsler de dolaşmaya başladı. 
Kovid ile el ele verip dolaşmaya başladığı zaman daha 
ağır tablolar ile karşı karşıya gelebiliriz. Onun için 
öncelikle koronaya önlem olarak maske ve hatırlatma 
dozlarının önemini bir kere daha çiziyorum” dedi.
Geçtiğimiz günlerde bir televizyon programına katılan 
Enfeksiyon Hastalıkları Uzmanı Prof. Dr. Alper Şener, 
dünya genelinde kış ayına giren ülkelerde pandeminin 
tırmanışta olduğunu ifade etti. Türkiye'nin bir türlü kış 
ayına giremediğini belirten Şener şu ifadeleri kaydetti: 
”Biz kış soğuğunu hissettiğimizden itibaren, Kovid-19 
olgularında tırmanış olacaktır. Şu anda şu aşamada 
stabil seyrediyor, bir artış tırmanış yok, ama bu Aralık 
ayı itibariyle değişecektir, çünkü, havalar iyice 
soğuyacak biz kapalı havalarda daha çok zaman 

geçirmeye başlayacağız. Kapalı alanlara girince ofis 
ortamlarında havalandırmanın iyi olmadığı alanlarda, 
daha fazla vakit geçireceğiz. Toplu taşımada, buhar toz 
partikül daha fazla çıkacak, özellikle asansörde, toplu 
taşımada, risk katsayısı artacak. Risk katsayısının 
artmasıyla da biz Kovid 19 vakalarını daha fazla 
göreceğiz. Solunum yolu hastalıkları uzun süreden 
sonra tekrar gündeme geldi, nezle grip, çocuklarda RSV 
dediğimiz, bu daha çok bunlarla 2 yıldır 
karşılaşmamızdan kaynaklanıyor. Solunum sistemi 
bunu hatırlıyor. Aramızda dolaşmayan virüsler de 
dolaşmaya başladı. Kovid ile el ele verip dolaşmaya 
başladığı zaman daha ağır tablolar ile karşı karşıya 
gelebiliriz. Onun için öncelikle koronaya önlem olarak 
maske ve hatırlatma dozlarının önemini bir kere daha 
çiziyorum. Bu iklim kuşağından dolayı bir avantaj oldu. 
Kışa girişimiz gecikti. Hala hatırlatma dozları için 
vaktimiz var.

VAKA SAYILARI ARTMADAN AŞI 
OLUN
Vaka sayıları arttıkça, aşılanma sayıları da artıyor. Ama 
yapılası gereken, vaka sayıları düşükken aşılarınız 
olun. Vaka sayıları çokken rahat etme mantığı. 
Özellikle nezle dediğimiz virüsün 160'dan fazla alt türü 
var. Aslında biri ile alıp enfekte olduktan sonra, birkaç 
gün sonra farklı bir virüsle enfekte oluyorsunuz birinci 
senaryo bu, ikinci senaryo, solunum yolu 
patojenlerinden, geçirdikten sonra çok fazla bakteriyel 
hastalık görüyoruz. Sinüzit gibi, pnömoni gibi zatürre 
gibi tablolarla karşı karşıya kalıyoruz. Hastaların bir 
kısmı da böyle geliyor. Yani grip geçirmiş, İnfluenza 

geçirmiş birde üstüne bakteriyel hastalık biniyor. Bu da 
süreyi uzatıyor yoksa normalde bir grip gibi bir nezle 
gibi, hastalık 3-4 hafta sürmez. Bu kadar da öksürük 
yapmaz. Bu kadar uzun devam edecek grup, bağışıklığı 
baskılanan grup, o grubun dışında ağır seyretmiyor. 
Astım hastalarında, devam edebilir bu hastalık süreci.

ÇOĞU KİŞİ ASTIM HASTASI 
OLDUĞUNU BİLMİYOR
Çoğu kişi astım hastası olduğunu bilmiyor. Hırıltılı 
solunum ile kış döneminde yaz döneminde hırıltılı 
geçer diyor. Solunum uzmanlarında gidiyor, testler 
yapılıyor, hasta  astım. Böyle bir grupta var. Böyle her 
sene devam eden bir grup varsa bu normal değil, neden 
normal değil, tekrarlayan astım ve kronik rahatsızlıklar 
neye sebep oluyor. Kronik bronşit, erken tanı erken 
muayene gerekiyor. Korona sonrası sendrom, korona 
enfeksiyonu sonrası devam eden ve başka bir sebeple 
açıklanamayan, halsizlik, yorgunluk, ateş hissi, 
terleme, öksürük, nefes darlığı, çarpıntı, konsantrasyon 
güçlüğü, uyku problemi, sersemlik, baş ağrısı, yanma/ 
batma hissi, depresyon, anksiyete, tat/ koku değişimi, 
ishal, mide şikayetleri, kas eklem ağrısı, döküntü, adet 
değişimi, Korona sonrası Sendrom olma ihtimaliniz 
yüksek, Mutlaka bir hekime başvurunuz. Görülme 
sıklığı ise yüzde 10-25 Neden bu kadar önemli? Çağın 
hastalığı Kronik  İnflamasyon ile ilişkilendirilmeye 
başlandı ve ilerleyen dönemlerde şeker hastalığı, 
hipertansiyon, kalp- akciğer hastalığı, erken bunama, 
bazı barsak hastalıkları görülmesi riski yüksek, erken 
tanı ve mücadele önemli.”
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Ağır Tablolar İle Karşı Karşıya Gelebiliriz! 
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Havaların soğuması pazara da yansıdı. Cuma pazarındaki 
sebze ve meyvelerin fiyatlarındaki artış hızlanmış 
durumda. 10 TL'den aşağı sebze meyve fiyatı bulunmazken, 
kilosu 100 TL'ye kadar çıkan ürünler bile var. Son tarla 
domateslerinin kilosu ise 15 TL civarında.

Kaliteli meyve ve sebzelerin bol olduğu yerlerden biri olan 
Çanakkale'de yaz mevsiminin sona ermesi ile fiyatlar 
artmaya başladı. Yazın kilosu 5 TL'den satılan domatesin 
kilosu 15 ile 30 TL arasında değişiyor. Aynı oran tüm 
ürünlere de yansıdı. Enflasyonun dur durak bilmediği yerde 
Pazar fiyatları zaten sık sık artıyor.
Havaların soğuması ile beraber maliyet artışları da 
eklenince etiket fiyatlarındaki rakamların artışı da hızlandı. 
Pazarda mandalina tezgahlarının çok ve bol olması dikkat 
çekiyor. Buradaki görüntü mandalinanın bu yıl çok 
olduğunu ortaya koyuyor. Mandalina fiyatı ise 10 TL 
civarında. Diğer fiyatları ise şöyle; havuç 10 TL, turp 10 TL, 
salata 15 TL, muz 20 TL, ayva 15 TL.
Öte yandan, Cuma pazarında kıyafet reyonları da çok 
yoğun geçiyor. Havaların ısınması nedeniyle vatandaşlar 
kışlık hazırlıklarını tamamlıyor. Kıyafet fiyatları da el 
yakıyor. Montların fiyatları bin TL civarında. Polarların fiyatı 
da 300 TL civarında.

Çanakkale İli Gelibolu Yarımadası Katı Atık 
Yön. Brl. Bşk. tarafından, akaryakıt satın 
alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre Gelibolu Yarımadası Katı Atık 
Yönetim Birliği tarafından, 45000 Litre Eurodizel (motorin) mal alımı 
yapılacak. İhaleye katılmak isteyenler, 26.12.2022 - 11:00'da Gelibolu 
Belediyesi Toplantı Salonu'nda bulunacaklar.

Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğü tarafından, bina 
onarım işleri yaptırılacak.
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre İl Sağlık Müdürlüğü Sağlık 
Bakanlığı Bakan Yardımcılıkları tarafından, 1 adet betonarme 
hastane binası tadilatı işi yapılacak. İhaleye katılmak isteyenler, 
14.12.2022 - 11:30'da Esenler Mah.Kocatepe Sk.No:1 Çanakkale İl 
Sağlık Müdürlüğü Satınalmada bulunacaklar.

Ayvacık Orman İşletme Müdürlüğü tarafından, 
orman emvali istifleme işi hizmeti alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre Orman İşletme Müdürlüğü-Ayvacık 
Diğer Özel Bütçeli Kuruluşlar Orman Genel Müdürlüğü tarafından, 
9000 m3 ibreli tomruk, 700 m3 ibreli tel direk, 1200 m3 ibreli maden 
direk, 5100 m3 ibreli yuvarlak sanayi ve kağıtlık odun istiflenecek. 
İhaleye katılmak isteyenler, 19.12.2022 - 11:00'da Müdür yardımcısı 
odasında bulunacaklar.

Gelibolu Belediye Başkanlığı tarafından, 
akaryakıt satın alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre T.C. Gelibolu Belediyesi Destek 
Hizmetler Müdürlüğü tarafından 250000 litre motorin (euro dizel ) 
10000 litre kurşunsuz benzin satın alınacak. İhaleye katılmak 
isteyenler, 23.12.2022 - 11:00'da Gelibolu Belediyesi Toplantı 
Salonu'nda bulunacaklar.

Çanakkale Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü 
tarafından, kırtasiye malzemesi alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre Çanakkale Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü tarafından, 56 kalem kırtasiye malzemesi alınacak. 
İhaleye katılmak isteyenler, 08.12.2022 - 11:00'da  Çanakkale 
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü 18 Mart Spor Kompleksi 17100 
Çanakkale'de bulunacaklar.

Yenice Belediye Başkanlığı tarafından 
akaryakıt satın alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre Yenice Belediyesi Fen İşleri 
Müdürlüğü tarafından, 110.000 litre eurodizel ve 4.000 litre 95 oktan 
kurşunsuz benzin satın alınacak. İhaleye katılmak isteyenler, 
23.12.2022 - 10:00'da Yenice Belediyesi Toplantı Salonu'nda 
bulunacaklar.

Ezine Belediye Başkanlığı tarafından, hazır 
beton satın alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre Ezine Belediyesi Fen İşleri 
Müdürlüğü (toplum refahı hizmetleri) tarafından, 1000 m3 hazır 
beton alımı yapılacak. İhaleye katılmak isteyenler, 23.12.2022 - 
11:00'de Ezine Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü'nde bulunacaklar.

Çan Linyitleri İşletmesi Müdürlüğü tarafından, 
iş sağlığı ve güvenliği hizmeti alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre TKİ Kurumu Genel Müdürlüğü Çan 
Linyitleri İşletmesi Müdürlüğü tarafından, 348 gün süreyle 1 adet 
tam zamanlı işyeri hekimi çalıştırılması için OSGB'den hizmet alımı 
yapılacak. İhaleye katılmak isteyenler, 13.12.2022 - 14:00'da TKİ 
Kurumu Çan Linyitleri İşletmesi Müdürlüğü- Eğitim (Toplantı) 
Salonu - Cumhuriyet Mah.Dr. Hacı İbrahim Bodur Cad. No:206 Çan-
Çanakkale'de bulunacaklar.

Kepez Belediye Başkanlığı tarafından, 
akaryakıt satın alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre Kepez Belediye Başkanlığı 
tarafından, 2023 yılı iş araçları için Euro Dıesel:8000 Lt- Kurşunsuz 
Benzin :5000 Lt ve Lpg (Otogaz):1500 Lt akaryakıt satın alınacak. 
İhaleye katılmak isteyenler, 06.12.2022 - 14:30'da Kepez Belediyesi 
4.Kat Toplantı Salonu Cumhuriyet Mah .Sahilyolu Cad.No:2 Kepez 
Çanakkale'de bulunacaklar.

Devlet Su İşleri Genel Müdürlüğü 25. Bölge 
Müdürlüğü - Balıkesir tarafından sulama 
yenileme inşaatı yaptırılacak.
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre DSİ 25. Bölge Müdürlüğü / Balıkesir 
tarafından, Çanakkale-Çan Koyunyeri Göleti Sulaması Yenileme 
İnşaatı işi yapılacak. İhaleye katılmak isteyenler, 22.12.2022 - 
10:00'da DSİ 25. Bölge Müdürlüğü Proje Ve İnşaat Şube Müdürlüğü 
Balıkesir'de bulunacaklar.

İHALE İLANLARISoğuklar pazar fiyatlarına yansıdı

Çan Karlı Göleti Çalışmalarında Sona Yaklaşıldı
Sanayisi olduğu kadar tarımı ile de ön 
plana çıkan Çan İlçesinde üretimi bir 
adım öteye taşıyacak ve   ülke 
ekonomisine yıllık 6.450.000 TL katkı 
sağlaması hedefleyen Çan Karlı Gölet'i 
tamamlanmak üzere.
Kuraklığın tüm ülkede baş gösterdiği 
son yıllarda özellikle sulanabilir tarımı 
ayakta tutmak ve yağmur sularının biriktirilerek 
faydalanması amacı ile Tüm ülkede olduğu gibi 
Çanakkale'de de yatırımlarını sürdüren Tarım ve Orman 
Bakanlığı Devlet Su İşleri (DSİ) Genel Müdürlüğü, Çan 
İlçesinde ülke ekonomisine yıllık 6.450.000  TL katkı 
sağlaması hedeflen bir projeyi daha tamamlamak üzere.  
Gövdesi su tutmaya başlayan yeni gölet, 2 bin 150 dekarlık 
alanı sulayabilecek
Tarım ve Orman Bakanlığı Devlet Su İşleri (DSİ) Genel 
Müdürlüğü, tarımda modern sulamayı yaygınlaştırmak, 
toplulaştırma çalışmalarıyla tarım arazilerinden en yüksek 
faydayı sağlamak, musluklara sağlıklı ve içilebilir su 
ulaştırmak ve yerleşim yerleri ile tarım arazilerini taşkın 

risklerine karşı korumak için tüm gücüyle 
çalışırken, sürdürülebilir su yönetimi 
anlayışıyla da suyun her damlasına sahip 
çıkıyor.
Çanakkale ve ilçelerinde son dönemde 
yapılan su yapılarının artması bölgedeki 
tarımsal faaliyetlerin gelişmesinde de 
önemli rol oynamaktadır.  Çanakkale Çan 

Karlı Gölet'inde çalışmaların devam ettiğini açıklayan DSİ 
Genel Müdürü Prof. Dr. Lütfi AKCA, 'Çalışmaları devam eden 
Çanakkale Çan Karlı Gölet'inin tamamlanması sonucunda 
barajda depolanacak su ile 2.150 dekar tarım arazisinin 
sulamasının sağlanacak Gövde dolgu imalatları, dolusavak 
imalatları ve mekanik aksam imalatları tamamlanan 
gölette su tutma işlemi gerçekleştiriliyor. Temelden 
yüksekliği 29 metre ve su depolama kapasitesi 1.156.000 m³ 
olan Çanakkale Çan Karlı Gölet'inin tamamlanması 
sonucunda bölgede yapılacak sulu tarımla 2022 birim 
fiyatları ile ülke ekonomisine yıllık 6.450.000 TL katkı 
sağlaması hedeflenmektedir.” dedi.

12 kaçak göçmen kurtarıldı
Ayvacık'tan Midilli adasına giden göçmenler Yunan Sahil Güvenlik 
ekipleri tarafından ölüme itilerek deniz ortasında mahsur bıraktı. 
Türk karasularına geri itilen 12 kaçak göçmen Sahil Güvenlik 
ekiplerince kurtarıldı. Alınan bilgiye göre;  Sahil Güvenlik 
Komutanlığı ekipleri, Ayvacık ilçesi açıklarında can salı içerisinde bir 
grup kaçak göçmen olduğu bilgisi üzerine harekete geçti. Sahil 
Güvenlik Komutanlığına bağlı TCSG-6 botu tarafından Yunan Sahil 
Güvenlik ekiplerince Türk karasularına geri itilerek ölüme terk 
edilen can salı içindeki 12 kaçak göçmen kurtarıldı. Kaçak 
göçmenler işlemlerinin ardından Ayvacık ilçesindeki Yabancıları 
Geri Gönderme Merkezi'ne teslim edildi.

Küçük aile işletmelerine destek
Hayvansal üretim yapan 
küçük aile işletmelerine 
destek sağlanacak.
Tarım ve Orman Bakanlığı, 
hayvansal üretim yapan 
küçük aile işletmelerini Kırsal 
Kalkınma Desteklemesi 
Programı'na dahil etti. 
Bakanlıktan yapılan 
açıklamaya göre, "Kırsal 
Kalkınma Yatırımlarının 
Desteklenmesi Programı 
2022-2023 Başvuru Dönemi 
Uygulama Esasları" 

yayımlandı.
Buna göre, büyükbaşta 5-50, küçükbaşta 50-300 baş 
hayvan varlığına sahip işletmelerin ahır ve ağıl kapasite 
artırımıyla teknoloji yenileme veya modernizasyonu 
işlemlerine destek verilecek.
İşletmelere yem hazırlama makinesi, gübre sıyırıcı, süt 
sağım makinesi, süt soğutma tankı, hayvan kaşıma 
fırçası, suluk, iklimlendirme ve havalandırma sistemleri 
ile yaylacı ve göçerler için 5 kilovata kadar elektrik 
üretim sistemleri alımlarına Bakanlıkça yüzde 50 hibe 
desteği sağlanacak.
Bu konuda sadece ahır ve ağıl başvurularında, kapasite 
artırımıyla teknoloji yenileme veya modernizasyon 
niteliğindeki başvurular kabul edilecek.
Küçük aile işletmeciliğine yönelik hayvancılık yatırımları 
için proje başvurusunda bulunacak başvuru sahipleri, en 
az 5 en çok 50 baş büyükbaş ya da en az 50 en çok 300 
baş küçükbaş hayvan varlığına sahip olduğunu 
belgelendirecek.

Göz kliniğine son teknoloji cihaz
Mehmet Akif Ersoy Devlet 
Hastanesi Göz Hastalıkları 
Kliniğimizde kullanılmak üzere 
son teknoloji argon lazer 
fotokoagülasyon cihazı 
hastanemiz bünyesine 
kazandırıldı.
Göz dışında gözün dokularını 
fotokoagüle ederek (yakarak) 
tedavi etmeye yarayan bir cihaz 
olan Argon lazer pek çok göz 

hastalığının tedavisinde güvenle kullanılabiliniyor.
Göz Hastalıkları Uzmanı Op. Dr. Barış Ocak cihazın kullanımı ile 
yaptığı açıklamada“ Hastanemiz bünyesine kazandırılan son 
teknoloji argon lazer sayesinde daha emniyetli ve daha kısa süreli 
lazer tedavisi uygulayabiliyoruz. Multispot teknolojisine sahip bu 
cihaz sayesinde bir seferde birçok alana atış yapabiliyor, dedektörü 
sayesinde damar üzerine yapılabilecek yanlış atışlar önleniyor.
İçe kirpik büyümesi, göz kapağı siğilleri, kirpik kistleri, şeker hastalığı 
kanamaları, retina ödemleri, retina yırtıkları gibi hastalıkların 
tedavisi daha kolay bir şekilde yapılabiliyor. Göz Kliniğimizde Uzman 
kadromuzla kolaylıkla bu tedaviler gerçekleştirilmektedir. Cihazın 
hastanemize kazandırılmasında emeği geçen Sağlık Müdürlüğümüze 
ve hastane yönetimimize teşekkür ediyorum.” dedi.


